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gsm 041 633 987

Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410743

(3 s'mobil
Povej nekaj lepega

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

Retfita Tel. 05/64 040 64
Kristanov trgi-tržnica

Izdelki za zdravo življenje urnik
ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 

sreda: 8.30 -15.00 /16.00-19.00 sotxita: 8.30 -12.00

Izolski pust ne odganja 
zime ampak dolgčas
Verjetno je podobno tudi drugod po Sloveniji, saj je poslavljanje zime najbolj neprijazno obdobje v 
letu. Tam kjer imajo sneg imajo za pusta brozgo, kjer snega ni pa je dolgčas. In v Izoli, kot v vsakem 
podobnem mediteranskem mestecu, je januarja in februarja hudo dolgčas. Zato: živel pust!
(Mef) Marca sicer ne bo veliko bolje 
a bo vsaj več sončnih dni in bomo 
Izolani zapustili fotelje pred televi
zorji in prišli na piano. Več od tega 
pa skoraj ne potrebujemo, saj smo 
ljudje največja vrednost tega mesta. 
Ampak vsega pa le ne moremo po
storiti sami in kakšna majhna po
moč oblasti bi prišla še kako prav. 
Če ne drugače pa vsaj z organizira
njem nekakšne delavnice na kateri 
bi tisti, ki še imajo kakšno idejo, 
povedali, kaj je mogoče v teh zao
strenih finančnih razmerah narediti 
tudi z malo denarja pa z več domi
šljije.

V tem smo bili Izolani nekoč močni, 
zdaj pa, kot da nam je zmanjkalo 
idej, poguma in volje za lišpanje na
šega vsakdana.
Tudi s pustom je bilo tako. Pustimo 
ob strani dejstvo, da so nas Koprča
ni in Pirančani izključili iz njihovega 
karnevala. Kljub temu je bilo v Izoli 
kar nekaj pustovanj, posebej za otro
ke, a je manjkala tista rdeča nit, ki bi 
iz teh dogodkov naredila prireditev. 
Seveda vsega ni mogoče narediti od 
danes do jutri a pust je bil tukaj in 
kmalu bo zadišalo po poletju, mi pa 
verjetno še vedno ne bomo priprav
ljeni na to, kar nas čaka.

Prav nič ni namreč slišati o tem, da 
bi se turistična obala in naša občina 
pripravljale na možnost ponovitve 
turistične sezone 1992, ko so zaradi 
vojne na Hrvaškem naši kontinen
talni sodržavljani odkrili, da imamo 
tudi pri nas nekaj morju podobne
ga. Trenutni odnosi med državama 
namreč napovedujejo, da bo sloven
sko morje spet postalo predmet po
želenja domačih gostov, kar morda 
veseli hotelirje, izvenpenzionska 
ponudba pa je žal še vedno na ravni 
tiste izpred 17 let.
In mi še vedno ponavljamo, da smo 
turistično razvita občina.

Ta cunjast
Pustovanje je brez haska 

če ni na glavi prava maska, 
takšna, ki te spremeni, 

da sploh ne vejo, kdo si ti.
Ene so, tako brez veze, 

samo da sega človek lahko naleze, 
druge pa so, bolj konkretno, 

bolj domače, skoraj etno, 
g Take, ki se na zunaj lepe zdijo,
M v duši pa te zabolijo,
| in je težko ostati prava faca,
I če za tabo govorijo, da si štraca.

Grb je imel srečo
Ko se spomnimo kalvarije, ki jo je 
preživel kip Solidarnost, Oreste 
Dequela, ki so mu očitali erotično 
vsebino, potem je imel grb na cerkvi 
Marije Alietske res srečo, da nihče 
ni natančno pogledal kaj je na grbu 
upodobljeno. Morda pa napis pod 
njim vse pove? Ga znate prebrati?

@ BANKA KOPER
I

komunala
izo/a - isola

Obratovalni čas
P0NEDEUEK-PETEK: 8.00 -17.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU - tel: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882

(24 ur) tel: 041/ 650 375Pogrebna služb
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Reagiranja

Več novic in manj prepirov
Presenetljivo veliko bralcev nas je opozorilo, da so že siti pisem v 
katerih bralci ne počnejo drugega kot izničujejo delo, razmišlja
nje in ideje drugih bralcev, zato da bi dokazali, da oni razmišljajo 
prav, imajo prave ideje, so najbolj pošteni in sploh poklicani za vse 
resnice. Pri tem so bralci z enakim nezadovoljstvom nastopali do 
nekaterih rednih kot tudi občasnih piscev in nas pozvali naj na nek 
način naredimo red, saj si v časopisu želijo več informacij in manj 
brezplodnih prepirov. V uredništvu smo ocenili, da gre za resno 
opozorilo in da nekateri zapisi res ne vodijo nikamor drugam kot 
v delitev Izolanov zato bomo obseg pisanja dosledno omejili na en 
časopisni stolpec. Pisce bomo obvstili o tem, da pisma ne bomo 
objavili oziroma da ga bomo skrajšali. Uredništvo

Reagiranja

Krožišča?-vsekakor

Najbrž smo se že vsi prepričali, 
da so krožišča pravzaprav v vseh 
pogledih boljša rešitev od »kla
sičnih« križišč. Omogočajo večjo 
pretočnost in s tem povezano hi
trost odvijanja prometa, varnost, 
ki je povezana tudi s preprečitvi
jo «divjanja« v oranžno ali celo 
rdečo luč, da ne govorimo o si
tuaciji, ko so klasični semaforji v 
okvari.
Ocenjujemo, da so krožišča tudi 
v ekološkem smislu boljša reši
tev, ker so zaradi večje pretočno
sti prometa manjši izpusti toplo
grednih plinov v ozračje.

Predlagamo, da občinske stro
kovne službe čimprej pristopijo 
k pripravi strokovnih podlag za 
nadaljnje urejanje krožišč v obči
ni Izola - kot najbolj nujna vidi
mo križišča na Prešernovi cesti. 
Če ni dovolj finančnih sredstev 
za tako imenovano dokončno in 
estetsko ureditev krožišč, lahko v 
»prehodnem« obdobju krožišča 
uredimo z začasnimi variantami, 
ki seveda ne bodo «tako lepa« 
vsekakor pa nič manj pretočna in 
varna kot dokončno urejena.

Občinski odbor LDS Izola 
predsednik: mag. FILIPUT Darko

Od kod vse naj bi se umaknil 
- ali tudi iz Izole?
Uvodnik v zadnjem Mandraču me je 
močno presenetil. Tak slog in vse
bina pisanja sploh ne spominjata 
na Meta. Iz uvodnika namreč veje 
jasna grožnja in zahteva po utišanju 
drugače mislečih in zelo spominja 
na piarovski slog aktualne oblasti v 
Izoli.
Ko človek opozarja na napake ali pa 
izraža svoj drugačen pogled na posa
mezne rešitve in odločitve, ne pove
ličuje svojega minulega dela, ampak 
poskuša na osnovi svojega znanja 
in izkušenj prispevati k izboljšanju 
smeri razvoja in razumnejšemu rav
nanju v korist vseh Izolanov. Vsak 
od nas ima kot občan in državljan 
pravico, da se ne strinja s posame
znimi dejanji in ravnanji politike na 
občinski ali državni ravni. Strinjam 
pa se z uvodničarjem, da ta kritika 
ni prava, če je neargumentirana in 
sloni na izkrivljenih podatkih in dej
stvih. Sam se trudim svoja pisanja 
graditi na preverljivih dejstvih, na 
uporabi uradnih aktov in številk. Do 
sedaj mi še nihče ni utemeljeno do
kazal, da sem si kaj izmislil ali nava
jal neresnične podatke.
Preteklost ni zato, da jo poveličuje
mo, ampak da se iz nje kaj naučimo. 
Tudi mi, ki smo malo starejši, smo 
se, ko smo bili mladi, učili od bolj 
izkušenih (tudi starejših). Nerodno 
pa je, ko mislimo, da se je svet začel 
z našim prihodom in nam ni mar, 
kaj je pozitivnega nastalo že pred 
nami. Namesto, da bi vse, kar je bilo 
pred nami, porušili, bi bilo dobro, 
da bi se trudili to nadgraditi, dodati 
mladostno vizijo, morda tudi spre
meniti, vendar vse z željo in name
nom, narediti boljše.
Ilustrativno je, kako me v “Reagi
ranju” Izola je naša (IJN) v svojem 
pisanju poučuje “kako poti ne na
stanejo od vedno, ampak s prvim 
korakom". Mislim, da je važno, da 
ne delamo samo novih poti, ampak 
hodimo tudi po starih in da vemo, 
da je Izola razvito mesto, ki se ra
zvija od devetega stoletja dalje ter 
da je razvoj kontinuiran proces, ki 
se ga ne da ustaviti in zasukati v či
sto drugo smer v sorazmerno krat
kem času. Seveda to velja tudi za 
turizem, ki je v Izoli prisoten kot or
ganizirana dejavnost že več kot sto 
petdeset let in v zadnjih dveh letih 
niti v svetu niti v Sloveniji ni prišlo 
do tako pretresljivih sprememb, da 
bi bilo potrebno izolski turizem in z 
njim Izolo obrniti na glavo.
Tako mišljenje in ideje (kot jih ima 
IJN) me spominjajo na čas, ko smo

v Izoli daljnega leta 1976 s pomoč
jo Fakultete za arhitekturo in prof. 
dr. Fistra delali načrt sanacije sta
rega mestnega jedra. Na prvi javni 
predstavitvi je eden od takrat po
membnih izolskih politikov posta
vil vprašanje: “S katere strani bodo 
buldožerji začeli rušiti staro mestno 
jedro, da bomo tam zgradili stano
vanjske bloke?” Seveda smo mu po
jasnili, da je verjetno zgrešil temo 
in da je na tej predstavitvi govor o 
revitalizaciji Izole, ohranitvi starega 
mestnega jedra in ne o njegovem 
rušenju. Staro mestno jedro je tre
ba ohraniti čimbolj avtentično, saj 
daje Izoli identiteto. Vsaka stvar, ki 
se dogaja danes, ima svoj začetek v 
bližnji ali daljni preteklosti. Tako je 
tudi z krožiščem v središču mesta, 
saj je prejšnja oblast naročila izdela
vo projektov, sedanja jih je potegnila 
iz predala in realizirala. Mislim, da 
je to normalen proces in je tako tudi 
prav. Seveda pa tudi mislim, da ko 
smo šli na volitve in oddali svoj glas 
za naše predstavnike v Občinskem 
svetu, jim s tem nismo dali “carto 
bianco”, da lahko počno karkoli 
hočejo. Zato je prav in potrebno, da 
spremljamo njihovo delo in kritično 
izražamo svoje mnenje, ne pa da 
utihnemo za štiri leta do naslednjih 
volitev.
Pa še kar se tiče arhivov na občini 
pa še kje drugje. Tudi če urednik 
ni mislil name, je moja vest mirna. 
Ves čas kar sem delal v TGZ g.i.z. 
in turističnem društvu, sem bil vsa 
leta nadzorovan s strani občinske
ga Nadzornega odbora. Po njihovi 
prijavi davčni inšpekciji za revizijo 
delovanja TGZ g.i.z. s posebnim po
udarkom na preverjanju upraviče
nosti potnih nalogov, jih je davčna 
inšpekcija pregledala in v svojem 
zapisniku ugotovila, da niti v enem 
primeru ni prišlo do oškodovanja 
javnih sredstev. V kolikor na obči
ni tega zapisnika ne bi našli (saj se 
nekateri dokumenti “zgubijo”, kot 
je primer s cenitvami občinskega 
premoženja za leto 2006) jim lahko 
dostavim kopijo, ki sem jo kot revi- 
diranec uradno prejel.
Ker se nimam česa bati in tudi ne 
najdem nobenega pomembnega ra
zloga, da bi nehal javno opozarjati 
na napake, tega tudi ne bom storil. 
Moja pisanja v osnovi nimajo na
mena postavljati vrednostnih sodb, 
kdo je bil boljši ali slabši, ampak z 
opozarjanjem na napake soustvar
jati pogoje za lepši in boljši jutri za 
Izolane in Izolo. Seveda pa je stvar 
urednika, ali hoče objaviti moje pi
sanje in se mu zahvaljujem, da še 
vedno z objavami omogoča kritičen 
pogled na trenutna ravnanja aktual
ne oblasti. Alojz Pečan

PROMET
Enopasovna krožna križišča

Tudi Izola bo mesto krožišč
Ni čisto jasno ali gre za koprski sindrom, a kakorkoli že, nenadoma 
smo, tri desetletja za Evropo, spoznali, da so krožišča nekaj neskon
čno varnega in lepega in zdaj nam bodo rasla na vsakem koraku. 
Povsem jasno je, da bomo dobili na Prešernovi cesti dobili vsaj tri, 
eno pri starem zdravstvenem domu, novost pa so tri krožišča na treh 
vogalih bodočega turističnega kompleksa pred hotelom Delfin. Še se 
bomo vrteli.

Dan odprtih vrat in tečaj za radioamaterje
V četrtek in petek, 26. in 27. februarja bo v prostorih Radio Kluba 
Izola v športni dvorani Livade, med IS.in 20. uro, dan odprtih vrat, 
kjer bi radi vse ljubitelje tehnike in posebej elektronike in sodobnih 
komunikacij, seznanili z dejavnostjo kluba in jih povabili, da se jim 
pridružijo.

Predstavljen bo tudi brezplačen tečaj za radioamaterje, ki se bo 
pričel v začetku marca in zaključil sredi junija. Ob uspešno za
ključenem tečaju , posameznik lahko pridobi mednarodno do
voljenje za uporabo radioamaterskih radijskih postaj. Vsebina je 
primerna za vse generacije, pri osnovnošolcih pa za učence tretje 
triade.

Vabljeni!

M7VNDRAČ je tednik Izolanov
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tel. 05/6400010, fax. 05/ 64000 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si 
Odgovorni urednik: Aljoša Mislej
Uredništvo: Aljoša Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, Drago Mislej, 
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Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 / Prelom: Graffit Line 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Občinski svet
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V Komunali razmišljajo tudi o 
strokovnosti in reorganizaciji
Danes se bodo na 7. redni seji zbrali izolski občinski svetniki. V obsežnem dnevnem redu sicer 
prevladujejo poročila in delovni ter finančni načrti javnih zavodov, med katerimi bo gotovo največ 
zanimanja za poslovni načrt javnega podjetja Komunala Izola.
Kot smo že poročali bodo občinski 
svetniki najprej sprejemali odlok o 
programu opremljanja in merilih za 
odmero komunalnega prispevka v 
naši občini, potem pa bo že na vr
sti predlog občinskega podrobne
ga prostorskega načrta za cesto 
in kolektor Jagodje - Šared, v prvi 
obravnavi.

Da bi bila razprava kvalitetnejša in bi 
se izognili nekaterim temeljnim ne
jasnostim so po dogovoru svetniških 
skupin pripravili predhodno seznani
tev s tem projektom. Na predstavitev 
so prišli predstavniki svetniških sku
pin in predstavniki krajevnih skupno
sti, ki so imeli nekako največ pripomb 
na sam postopek priprave tega doku
menta, saj vse doslej krajani niso imeli 
nobene bistvene besede pri izbiri trase 
ali same izvedbe te sicer pomembne 
prometnice.
Po mnenju večine prisotnih je gradivo 
sicer dobro pripravljeno, vendar so 
mnogi pogrešali podrobnejše infor
macije o sami trasi, prav tako na pred
stavitvi ni bilo moč dobiti nekaterih 
odgovorov, tako da obstaja resna ne
varnost, da bo težko doseči načrtova
ne roke posameznih opravil pred za
četkom gradnje. To pa je seveda velika 
težava, saj je znano, da gre za cesto, 
ki naj bi na nek način zmanjšala obre
menitev stare ceste Izola - Korte, saj 
naj bi tovornjaki z izkopanim materia
lom iz tunela Markovec vozili prav po 
gradbišču te ceste.
Pred letnimi poročili šolnikov in vz
gojiteljev bodo svetniki obravnavali še 
letno poročilo koncesionarja Stavbe
nik servisne storitve, ki ga bodo, naj
verjetneje, sprejeli brez posebnih pri
pomb, čeprav je pripomb na delo kon
cesionarja kar nekaj in ker se konec 
tega leta izteče koncesijska pogodba 
bo delo koncesionarja gotovo še pred
met pogovorov na občinskem svetu.

Po predstavitvi planov osnovnih šol in 
vrtcev bo sledilo vmesno poročilo v.d. 
Direktorja Centra za kulturo, šport 
in prireditve, ki mu svetniki očitajo 
predvsem zamudo pri oddajanju po
ročil, nekateri pa se tudi še niso spri
jaznili s tem, da pred šestimi meseci 
občina ni razpisala mesta direktorja 
ampak se je odločila za vedejevstvo.

Komunala z optimizmom
Direktor Komunale, Alojz Zorko, 
je na pristojnih odborih občinskega 
sveta podrobneje predstavil poslovni 
načrt javnega podjetja, ki smo ga sicer 
predstavili že v prejšnjem Mandraču, 
na sejah odborov pa je bilo slišati še 
nekaj zanimivih podatkov v zvezi s 
poslovanjem Komunale.
Zorko je posebej opozoril na visoko 
zastavljen cilj ločenega zbiranja od
padkov, ki naj bi dosegel zakonsko 
določeno raven, seveda pod pogojem 
da ponovno zaživi trg recikliranja, saj 
trenutno nekaterih ločenih odpadkov 
enostavno ne morejo niti brezplačno 
predati firmam, ki skrbijo za prede
lavo nekaterih odpadkov. Majhnost 
naše deponije je tako tudi prednost, 
saj predelovalci lahko prevzapejo ma
njše količine, ne morejo pa prevzemati 
količine, ki jih zberejo na velikih de
ponijah.

V zvezi s kanalizacijskim sistemom
je opozoril na zapleteno in zahtev
no poročanje ustreznim službam na 
Ministrstvu za okolje, ki želijo ime
ti podatke o skoraj vsakem novem 
priključku, kar od Komunale terja 
izdelavo računalniško obdelanega si
stema nadzora komunalnega sistema 
in s tem v zvezi verjetno tudi dodatno 
zaposlitev.
Komunala sicer počasi zmanjšuje 
finančne obveznosti iz prejšnjih let, 
vendar bo sanacija dolgotrajen pro
ces, saj se trenutno povečujejo ne
katere obresti, kar bodo skušali nor
malizirati tudi z odprodajo nekaterih 
odrabljenih osnovnih sredstev. Res pa 
je, da bodo hkrati z lizingi prišli do 
nekaterih novih strojev, ki jih zdaj že 
zelo pogrešajo.
Direktor je govoril tudi o plačah in 
nagrajevanju v podjetju. Plače so, v 
primerjavi z nekaterimi gospodar
skimi panogami, razmeroma dobre,
saj najnižje ne segajo pod 600 Eurov 
neto, vendar pa so odvisne od delovne 
uspešnosti, saj je variabilni del prav
zaprav osnova za plan B, v kolikor bi 
recesija ogrozila finančno poslovanje 
podjetja. V Komunali sicer načrtujejo 
zaposlitev dveh strokovnih kadrov, 
razmišljajo pa tudi o reorganizaci
ji, saj je odločanje v podjetju preveč 
razdrobljeno in imajo “po domače” 
preveč šefov in premalo odgovornih 
delavcev.

Zanimiva je bila tudi informacija o 
investiranju v sanacijo ribiške in
frastrukture. Dokumentacija za ta 
poseg, ki naj bi ga uresničili tudi s 
pomočjo evropskega denarja, je na
mreč pripravljena že leto in pol, s pro
jektom se je seznanila tudi komisija 
evropskih odposlancev, Zorko pa je 
razočaran nad ravnanjem občinskih 
strokovnih služb, ki me ne pomaga
jo pri pridobitvi soglasja za razširitev 
Sončnega nabrežja od preloma pri Ba- 
rieri do delovnega pomola.

Poslanci na Univerzi
Prejšnji teden so na Univerzi na 
Primorskem gostil poslance Držav
nega zbora RS Bredo Pečan, Luko 
Jurija, Miroslava Kluna in Marijana 
Križmana.
Rektor dr. Rado Bohinc in sodelav
ci so parlamentarcem predstavili 
srednjeročni razvojni načrt uni
verze in plan investicij za obdobje 
2009 - 2013. UP želi postati v tem 
obdobju odlična raziskovalna 
univerza, sestavni del nacionalne 
hrbtenice znanja z odličnostjo v 
učenju in poučevanju in referenčna 
visokošolska ustanova za geograf
ski prostor Sredozemlja in jugovz
hodne Evrope. Najmlajša slovenska 
javna univerza naj bi v prihodnje 
dosegala materialne standarde pri
merljive z univerzama v Ljubljani 
in Mariboru, bila tudi pomemben 
dejavnik razvoja lokalnega okolja 
in prepoznavna univerza v sloven
skem, sredozemskem in širšem 
prostoru. Na naložbenem področju 
načrtuje izvedbo projektov kampu
sov v Kopru in Izoli ter več manjših, 
a nič manj pomembnih investicij na 
območju Krasa in Obale. Poslanci 
so izrazili podporo in zadovoljstvo 
nad pogumno zastavljenimi razvoj
nimi cilji ter pozdravili dejstvo, da 
Univerza na Primorskem načrtuje 
njihovo realizacijo v približno tre
tjinskem deležu s pomočjo evrop
skih sredstev.

Praznovanje dneva žena
Člane društva invalidov Izola vabimo na
praznovanje praznika žena, ki bo dne 7. 03.2009 v hotelu Del
fin v Izoli ob 19.00 uri. Vpisovati pričnemo v sredo 25.02.2009 
na sedežu društva.

Vabilo na izlet
Prijatelje Izole vabimo na spomladanski izlet v Bolgarijo.
Izlet načrtujemo za šest dni in sicer od 19. do 24. maja 2009. 
Vse informacije in prijave na 041 807 800.



Najbou skrivnostni sosed
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Mercator je že lastnik dela zemljišč 
in objektov ob bodoči vpadnici
Lani poleti je v javnost prišla vest, da je družba Mercator v izolski industrijski coni kupila del nepremičnine, v kateri deluje diskoteka 
Ambasada Gavioli, spregledali pa smo informacijo, daje Mercator odkupil tudi industrijske in trgovske objekte nad Gaviolijem.
Seveda ni skrivnost, da se Mercator
zanima za gradnjo velikega trgovskega 
središča, ki bi ga postavili dobesedno 
ob bodočo izolsko vpadnico z nasta
jajoče hitre ceste. Glede na to, da na
tančna trasa ni bila dogovorjena do 
zadnjega trenutka in je še danes neko
liko vprašljiva zaradi Stavbenikove la
stnine preko katere naj bi bila speljana 
vpadnica, je bilo odločanje Mercatorja 
dokaj pogumno.
V “najboljšem sosedu” so ob nakupu 
Gaviolija povedali, da bodo “proučili 
možnosti za trgovsko dejavnost, ki bi 
bila glede na lokacijo objekta, okolico 
in načrte občine, primerna”. To po

meni, da še ne morejo razkriti, kaj bo 
zaživelo na območju teh dveh lokacij. 
Nekaj pa je jasno: temeljnega kamna 
za trgovski center v kratkem še ne bo 
in zato je razumljivo, da bo diskoteka 
menda delovala še do konca tega leta,

Radar, ki vse odkrije
V začetku tega tedna so predstavni
ki podjetja za varnostno svetovanje, 
SG biro iz Ljubljane predstavnikom 
redarskih in inšpekcijskih služb treh 
obalnih občin predstavili projekt 
“Prometno varna občina”.
V sklopu tega projekta so jim pred
stavili tudi posebno radarsko napra
vo, ki je pravi “mon- 
strum” v primerjavi 
s tistimi, ki so v upo
rabi zdaj. Radar, ki je 
nameščen v kombini
ranem vozilu namreč 
skozi zamreženo ste
klo beleži vse podat
ke o vozilih, ki peljejo 
mimo, od hitrosti do

Zvezdnate počitnice

Zimske počitnice so minile, in na Društvu prijateljev mladine Izola smo 
si jih prizadevali preživeti čimbolj aktivno in kreativno. Skupaj z pro
stovoljko Jasno smo v ponedeljek izdelovali klobuke in druge pustne 
pripomočke, v torek smo se igrali na Birbi 1, v sredo smo odšli na pravi 
pohod skoraj do Strunjana in nazaj, v četrtek pa smo izdelali čudovite 
leteče ribe, ki so v vetru letele po Svetilniku. Vsak dan smo si tudi sku
hali kosilo, razen v sredo, ko smo se pogostili z odličnimi pizzami iz 
gostilne Istra.

saj je za Mercator to donosnejše od 
praznega objekta. Nekaj podobnega 
se dogaja tudi z Interieri, saj- je de
lujoča trgovina in delavnica gotovo 
donosnejša od praznih prostorov. 
Recesija ima tudi dobro plat. (dm)

registrskih tablic, izostri tudi obraz 
voznika in se v trenutku, ko je bil 
storjen prekršek poveže s centrom 
podatkov, tako da imajo v najkraj
šem času merilci vse potrebne po
datke o tem, kdo je kršil omejitev. 
Še sreča da naprava stane skoraj 50 
tisočakov, ki jih v proračunu ni.

Prometni vozli
V prejšnji številki smo objavili foto
grafijo spremenjenih količkov na 
Kristanovem trgu (tržnica), ki naj 
bi omogočili varnejše srečevanje 
dostavnih vozil vtem delu mesta.

Toda, tako kot vedno doslej se je 
tudi tokrat pokazalo, da iznajdlji
vost ljudi ne pozna meja in tako je 
na tem, spremenjenem delu cesti
šča nastala fotografija, ki bi ji lah
ko dali naslov: Smart is smart

Kot rečeno se je število količkov 
na Kristanovem trgu zmanjšalo, 
zato pa se je povečalo njihovo šte
vilo v ulici Ob stolpu, kjer je bilo 
menda največ pripomb na račun 
parkiranja na dostavnih mestih.

Prvčkom nagrade za prometno varnost

Prometna vzgoja in druge akcije o prometu so med prvimi aktivnostmi, s 
katerimi se naši prvošolčki srečajo v šoli. Vsako leto ob začetku šolskega 
leta policisti za preventivo in vzgojo v cestnem prometu iz PU Izola poskr
bijo za varovanje naših otrok na šolskih poteh.
Sodelovanje policistov, učiteljev in učencev je na naši šoli že ustaljena prak
sa, hkrati pa tudi pogoj, da bodo naši mlajši šolarji postali vestni udeleženci 
v prometu. Vsako leto policisti obiščejo naše prvošolčke ter z njimi, v sode
lovanju z učiteljicami, izvajajo prometno vzgojo ter preventivne dejavnosti 
v cestnem prometu in šolskih poteh. Poleg praktičnih aktivnosti, pripravijo 
policisti tudi razna gradiva s katerimi navdušijo mlajše učence za sodelova
nje pri akcijah o prometni varnosti.
V letošnjem šolskem letu so vsi naši mlajši učenci, ki so pravilno pobarvali 
pobarvanke ter odgovorili na vprašanja o varnosti v prometu, sodelovali pri 
nagradnem žrebanju. Tako je pet srečnežev iz 1. razredov prejelo nagrado 
policistov »Varno na poti v šolo«. Čestitamo Timoteju, Lei, Tinkari, Annanu 
in Gaji. Učiteljice 1. razredov
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Prostorski posegi

Investitorji se bolj bojijo 
javnosti kot recesije
V sredo zvečer so v izolski Amfori pripravili javno razgrnitev in obravnavo dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za območje IPA 8. Gre za znani trikotnik, južno od hotela Delfin, kjer bo zrasel hotel visoke 
kategorije, bazen, poslovnimi prostori in 250 apartmajev, In prav slednje je na razgrnitev privabilo veliko udeležencev.
Več kot dobro obiskana javna obrav
nava OPPN-ja (občinskega podrob
nega prostorskega načrta) za ob
močje imenovano IPA8, je pokazala, 
da interes občanov za sodelovanje 
pri posegih v naš prostor sicer obsta
ja, vendar je v enaki meri čutiti tudi 
strankarske interese ali vsaj speci
fičen odnos posameznih političnih 
strank ali list do določenih vprašanj 
urejanja prostora.
Zato je bila včerajšnja obravnava že 
vnaprej postavljena v določen okvir, 
ki so ga v medijih in na prvi obrav
navi občinskega sveta zastopale ne
katere svetniške skupine. Pa vendar 
se je pokazalo, da zam, kjer obstaja 
minimum zaupanja med priprav- 
Ijalcem prostorskega dokumenta in 
ljudmi oziroma politiko, razprava 
lahko poteka na kvalitetni ravni. 
Bistvena dilema tega urbanistično 
zanimivega projekta je seveda ta, ali 
bo investitor apartmaje po kratkem 
postopku prodal in tako Izoli name
sto hotelskega kompleksa ponudil 
mesto mrtvih duš.
Na predstavitvi je bilo seveda slišati, 
da temu ne bo tako a občinskih svet
nikov verjetno ni čisto prepričalo.ur
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Vprašanje tedna
Bralka Mandrača je postavila 
zanimivo vprašanje:
Zanima me, kako priti do 
Merkurja peš, ne da bi naredil 
vsaj dva prometna prekrška. 
Na poti namreč ni prehodov 
za pešce.
Kdo lahko odgovori?

Električni avto je še vedno avto

Namesto prehoda za pešce
Na sončnem nabrežju naenkrat ni bilo več prehoda za pešce po ka
terem bi lahko varno prečkali cesto pri Lonki. Razlog: ker Sončno ni 
klasična cesta tudi ne more imeti prehoda za pešce. Ampak avtomo
bilisti se tega še niso zavedli in tudi zaradi slabe preglednosti je bilo 
prečkanje ceste dokaj nevaren podvig. Zato so občinske strokovne 
službe prišle na novo idejo: najprej so z znaki zožali cestišče in po
tem zarisali zožitev. Pešci so zdaj bolj varni, vozniki pa bolj jezni.

Tako-le so se po ulici, kjer je prepovedana vožnja vseh vozil, zapeljali izolski 
poštarji, ki so na ta način preizkusili dostavno vozilo na električni pogon, 
ki je prilagojeno vožnji po ozkih mestnih ulicah. Vozilo je tiho in okretno, 
vseeno pa se postavlja vprašanje ali je dovoljena vožnja s takšnim vozilom 
po ulici, kjer velja prepoved vožnje z 
vsemi vozili. Če se bodo odločili za 
nakup bo nedvomno treba spremeni
ti prometno ureditev v starem mestu, 
da se ne bo zgodilo tako kot Ljubljani, 
kjer so kupili rikše za prevoz turistov, 
potem pa ugotovili, da takih vozil ni
majo v nobenem odloku in so jih men
da že morali prodati.
Na desni strani pa je nov tip meril
ca hitrosti vožnje, ki so ga predsta
vili trem občinskim redarstvom.
Če bodo zbrali denar bo treba vo
ziti z zategnjeno ročno.

ra?
I



Krajinski park Strunjan
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Vodeno sprehajanje po 
krajinskem parku za 6 Eur
V ponedeljek so se v prostorih KS Jagodje -Dobrava sestali elani sveta Javnega 
zavoda Krajinski Park Strunjan. Na seji so člani sveta najprej pohvalno ocenili 
velik odziv na nedavno srečanje predstavnikov javnega zavoda s krajani ter izrazili 
željo, da bi takšno sodelovanju ohranjali tudi v bodoče.
Člani sveta so najprej sprejeli cenik 
vodenja po Krajinskem parku. Tako bo 
cena dvournega vodenja po parku 6 
evrov, za mladino do 18. leta starosti 
in upokojence pa 5 evrov. Seveda pa 
ogledi terjajo ureditev osnovne infra
strukture, zato so se posvetili ureditvi 
sprehajalnih in kolesarskih poti.

Piranska občina jih je že primer
no označila, saj so sprehajalne 
poti vse pomembnejša turistična 
zanimivost. Slišati je bilo tudi, 
da imajo v Krkinem termalnem 
kompleksu v Strunjanu zarisane 
med drugim tudi izolske spreha
jalne poti, česar pa v naših “izol
skih” kartah ni opaziti. Pred pri
hajajočo turistično sezono bi torej 
kazalo postaviti vsaj nekaj signa- 
lizacijskih tabel in zarisati nekate 
že obstoječe poti v turistične ze
mljevide, kar gotovo ne bi zrušilo 
občinskega proračuna. Sicer pa si 
je javni zavod začrtal zelo ambici
ozne cilje za obdobje naslednjih 
pet let. Poglejmo nekatere:
Na območju naravnega rezerva
ta Strunjan naj bi uredili poti po 
osrednjem delu parka, ter dostop 
do obale in vključili sprehajalne 
in kolesarske poti v širše območ
je slovenske Istre, postavili WC 
kontejnerje na rob naravnega 
rezervata in rešili problem od
padkov na obali iz kopnega in 
morja. Poleg tega naj bi poostri
li nadzor v poletnih mesecih na 
celotnem morskem naravnem 
rezervatu, postavili plavajoče 
priveze za dnevno privezova
nje v poletnih mesecih, uredili 
pomole za pristajanje plovil tu
rističnih skupin na robu narav
nega rezervata v Izoli (Shoto 
Club) in Strunjanu (Pomol pri 
Lambadi). Posebnost je ureditev 
potapljaških poti in drugih doživ
ljajskih (ribiško - kulinaričnih) 
poti. Poleg posegov v piranskem 
delu parka je zanimiva še pobuda 
za zasaditev manjkajočih dreves 
na območju naravnega spomeni
ka Pinjev drevored, kar bi morda 
lahko končno uresničili tudi grad
binci na območju izolskega Alka- 
traza, ki so povsem brez potrebe 
podrli tri zaščitena drevesa in jih 
seveda še niso nadomestili z ni
čemer. Vodstvo parka si bo priza
devalo tudi za boljše sodelovanje 
hotelov in kmetov iz okolice, za 
organiziranje eko-tržnice, uredi
tev manjšega parka pri zbiralniku

vode in bo sodelovalo pri pripra
vah na 500 letnico romanja k 
cerkvi Marijinega nebovzetja ki 
bo 15. 8. 2012. Posebej pomemb
na naloga pa bo odkup zemljišč, 
kjer rastejo endemni (najsevernej
ši) primerki mediteranske makije, 
mirta (Mirtus communis) in jago- 
dičnica (Arbutus unedo)

Podpora Marku Starmanu
Ob koncu sestanka, ki ga je tokrat 
gostila krajevna skupnost Jago
dje Dobrava, so člani sveta še dali 
pozitivno mnenje edinemu pri
javljenemu kandidatu za mesto 
direktorja Krajinskega parka 
Strunjan, Marku Starmanu, in 
ob tem poudarili njegovo veliko 
angažiranost pri izpeljavi projek
ta, o katerem se je govorilo že več 
kot deset let.

Predstavnica KS Strunjan Marina 
Knez pa je ob tem izrazila željo, 
da bi tudi s pomočjo javnega za
voda krajinskega parka uspeli re
šiti nekatere težave, ki tamkajšnje 
krajane že več let pestijo. Pred
sednik KS Jagodje-Dobrava Maks 
Filipčič pa je poudaril, da mora 
Javni zavod, razen za naravo, skr
beti tudi za ljudi s tega območja, 
saj so pritiski za nova naseljevanja 
vse pogostejši.
Čeprav se nam, ki tukaj živimo, 
park morda ne zdi nič posebnega, 
je zagotovo zanimiv za vse ljubite
lje narave. Krajinski park Strunjan 
je lahko pomembna pridobitev 
tega našega prostora in prav je, da 
se zavemo njegove pomembnosti 
in lepote. Še kit grbavec se je tako 
navezal nanj, da nikakor ne odpla
va nazaj na odprto morje.

AM

Urejanje zelenic

V sklopu urejanja oziroma vzdrževanja zelenic in parkov so delavci 
Komunale v teh dneh dokončali še eno etapo obnavljanja zelenic 
vzdolž drevoreda 1. maja. Namesto lesene ograje, ki je bila že dokaj 
načeta bo tam zdaj ograja kot v bližnjem parku Pietro Coppo.

Vsi naši nerecikliranci
V Izoli imamo kar nekaj nere
gistriranih, odvrženih, zapušče
nih in podobnih avtomobilov, ki 
seveda zasedajo javne površine 
naših parkirišč. Toliko jih je, da 
jih bomo morali objaviti kar v 
dveh nadaljevanjih.

parkirišče pri stadionu

parkirišče pri stadionu

parkirišče pri ladjedelnici

parkirišče pri ladjedelnici

parkirišče pri ladjedelnici

parkirišče pri ladjedelnici

parkirišče pri ladjedelnici
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Oživljanje starega mesta ne 
more biti le predvolilna floskula
To je tista reč, v katero mnogi, že 
skoraj vsi Izolani vlagajo svoj čas 
in svoje želje po preživetju. In, ko 
je nekaj tako pomembnega, kot je 
to postala turistična sezona, ni nič 
nenavadnega, da se nekateri tru
dijo ne samo jo čimbolje izkoristi
ti, temveč, da bi jo karseda podalj
šali. Ja, tudi v tiste mesece, ko se 
nam zdi, da je Izola samo naša.
Pa smo se odpravili okoli mesta in 
vprašali nekatere od tistih, ki v tu
rizmu vidijo nekaj več kot hotel ali 
dva, o mnenju. Seveda, to so le mne
nja, pa vendarle. V vsakem mnenju 
lahko odgovorni vidijo zanimiv 
predlog. Kako od predloga naprej, 
pa je druga reč.
Najprej nam je Vesna iz Wine Bara 
Manzioli predstavila svoj pogled na 
izolsko dogajanje, in to na dva ra
zlična načina. Najprej razliko med 
lansko,brez proračunsko poletje in 
prejšnjimi. No, to je bilo tudi razu
mljivo, a dejstvo je, da šele na tak 
način je lahko tistim, ki se s turiz
mom ukvarjajo jasno, da povod za 
obisk gostov v našem mestu niso 
le hoteli, pa tudi infrastruktura ne. 
Povod so dogodki, in Manziolijev 
trg je brez teh dogodkov sameval. 
"Manziolijev trg je idealna loka
cija za kvalitetno, izbrano glasbo, 
kot je jazz, ali pa etno. In povem 
vam, da obiskovalci, ki prihajajo 
na jazz koncerte imajo od 25 pa 
do 70 let, in če se imajo dobro, tudi 
temu primerno odprejo denarnico", 
to pa je seveda cilj turizma, mar ne? 
‘ Pa vzamimo kot primer italijanski 
Cormons, s svojim vsakoletnim jazz 
festivalom. V času le tega je skoraj 
nemogoče dobiti prosto sobo ne le n 
mestu, temveč tudi v širši okolici. 
Ljudje radi hodijo na takšne prire
ditve, in ne vidim razloga, da ne bi 
o tem razmislili tudi pri nas." Izola 
je, po pravici povedano, takšne pri
reditve že imela, in gostinci imajo 
nedvomno radi obiskovalce, ki se 
po prijetnem koncertu odpravijo v 
gostilno in ob kapljici ali treh, dodo
bra pokomentirajo glasbeni dogo
dek. "Jaz bi bila tudi pripravljena 
pomagati pri izpeljavi kvalitetnih

koncertov na našem trgu, a sama 
ne morem narediti čisto nič. Poleg 
tega, ne morem razumeti, kako 
lahko drugod po svetu prodajajo 
vsak stoletni kamen, pri nas pa ne 
vemo kaj bi počeli recimo s Halietu- 
mom, ki tam čaka in se nič z njim 
ne dogaja. Pa menda imamo v Izoli 
tudi kakšno kulturno znamenitost. 
Že primer cerkve Marije Alietske, 
ki je končno bila prenovljena, a je 
zaprta za javnost, razen ob sobot
nih mašah. Res je, da mi je župnik 
dal ključe, če bi si slučajno kak 
turist rad ogledal to cerkev, a jaz 
imam tudi drugo delo. Pa menda 
bi lahko vsaj za turistično sezono 
imeli kakšnega aktivista, ki bi pa
zil na prostor, nabavili pa bi lahko 
tiste avtomatizirane aparate, ki za 
kakšen evro zrecitirajo zgodovino 
objekta tistim, ki jih to zanima. 
Prepričana sem, da bi v enem letu 
pokrili strošek nabave te tehnolo
gije,” je še dodala Vesna, ki je med 
drugim navdušena nad Sardinijo, 
tako nad njenimi domačini, kot tudi 
njihovim načinom trženja lastne 
kulturne dediščine, tudi takšne, ki 
se nam ne zdi nič posebnega.
Edi Mandrušič iz galerije Salsa
verde je tudi podal svoj pogled na 
poživitev dogajanja v našem mestu. 
Sam je zaprisežen ljubitelj vizuelnih 
umetnosti, to pa je tudi glavni pogoj, 
da se človek odloči voditi majhno 
galerijo v majhnem mestu. A ravno 
v tem vidi tudi potencial Izole. "La
hko se vprašamo, zakaj toliko ljudi 
redno obiskuje Grožnjan v Istri. Od
govor so ravno majhne galerije in 
ateljeji. To ljudi zanima, in zato se 
tam odpravljajo tudi z avtobusi. Ja, 
seveda to ni nek množični turizem, 
a takšnega tudi ne potrebujemo.” 
Edi je prepričan, da Izoli manjka le 
nekaj, da bi se povzdignila kolektiv
na zavest, da smo vendarle tudi mi 
mesto ateljejev in galerij. “Imamo 
mnogo galerij, mnogo umetnikov, 
a to samo po sebi ni dovolj. Potreb
no bi bilo, da bi na Občini obstajal 
nekdo, ki bi bil zadolžen za dolo
čanje strategije razvoja teh galerij. 
Enotnega razvoja. Potrebno bi bilo, 
da bi vsa Izola, oziroma ves njen 
stari del, postala kot ena majhna 
galerija. Poglej recimo Salzburg, 
kjer vsaka trgovina, vsaka gostil
na, nosi na pročelju enotno signali
zacijo. Tudi McDonalds seje moral 
temu prilagoditi. To je tudi eden od 
ključev do uspeha."
Morda pa je čas, da bi na Občini raz
mislili o delitvi Centra za kulturo, 
šport in prireditve, saj objektivno, 
šport in kultura nimata mnogo stič
nih točk, in ena sama oseba težko 
deluje strokovno v obeh sektorjih.

"Resnično bi bilo dobro za Izolo, da 
bi imeli nekoga, ki ima vizijo o kul
turnem razvoju mesta. Seveda je ne
mogoče pričakovati od nekoga, da 
bi bil enako strokovno podkovan v 
organizaciji športnega dogodka in 
kulturnega dogodka. Čas bi bil, da 
bi dobili takšno osebo, na katero 
bi se lahko tudi obrnili z idejami. 
Verjemite, imamo jih mnogo. Sam 
sem recimo razmišljal o tem, da bi 
lahko tudi Izola imela svoj Biena
le vizuelnih komunikacij. En tak 
Bienale, ki bi iz mesta naredil eno 
samo veliko galerijo, na katerem 
bi se združili umetniki, ki deluje
jo na našem področju. Potrebno bi 
bilo imeti kakšen tak dogodek, ki 
bi postal značilen za Izolo. Nekaj 
takšnega, kot ni bil Kino Otok, saj 
poleg tega, da se je dogajal n naši 
občini in je živel od našega denar
ja, ni od Izolanov imel čisto nič. To 
je bilo škoda."
Mateja iz Botteghe v Ljubljanski 
ulici se strinja s tem, da bi bilo za 
Izolo resnično dobro, če bi se dalo 
neko vrednost vsem obrtnikom in 
umetniškim ateljejem v starem delu 
mesta. “Pa saj turisti sploh ne pri
dejo do ulic. Sprehodijo se po na
brežju, in to je to. Pa še takrat, ko 
jih vodiči pripeljejo do ulic, se jim 
tako mudi, da ne uspejo niti po
gledati, kaj imamo v vitrinah.” Ja, 
stanje osrednjih ulic v starem mes
tnem jedru ja že nekaj let klavrno. 
“Konec koncev, staro mestno jedro 
bi moralo biti zanimivo turistom. A 
za to, da nekaj postane zanimivo, 
se morajo potruditi tudi vodiči in 
turistični delavci. Zastonj je goste 
samo “posprehajat" po mestu, ne 
da bi jim karkoli povedali. " Mateja 
je bila med božično novoletnim raja
njem tudi ena redkih, ki je nekaj, na 
lastno pest, naredila za naše mesto. 
“Nisem bila sama, vsi v ulici smo 
lepo sodelovali pri tem oživljanju. 
A dejstvo je, da niti približno se mi 
ne zdi to dovolj. Za to, da bi nare
dili nekaj resnično zanimivega, bi 
potrebovali tudi nekaj sredstev. No, 
priznati moram, da so že letos na
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Občini pomagali pokriti del stroš
kov. Za to sem jim resnično hva
ležna in upam le, da bomo tudi v 
prihodnje lahko sodelovali. Mislim 
pa, da bi bilo potrebno nekaj nare
diti predvsem za te takoimenovane 
mrtve mesece, torej v tem obdobju. 
Kako bi pa zgledalo, če bi na občini 
privolili v to, da bi lahko domačini 
na stojnicah predstavljali svoje do
mače izdelke? Ne le za čas odlične
ga festivala rib, oljk in vina, temveč 
če z celo leto. To bi vsekakor poživi
lo mestno jedro in prepričana sem, 
da bi marsikaterega turista tako 
zaneslo v ulice. Sploh če bi med te 
postavili kakšne bakle.”
Ne bi bila napačna ideja torej, če bi 
se obrtniki in umetniki kdaj pa kdaj 
lahko sestali z odgovornimi na ob
čini, in s skupnimi močmi našli še 
kakšno dodatno rešitev. "Super bi 
bilo, če bi lahko skupno nastopili 
recimo vsi, ki delujemo v Ljubljan
ski ulici in Občini predlagali kakš
ne rešitve. Ni mogoče, da vodiči 
ponosno razkazujejo tisto krasno 
rožo vetrov na nabrežju, a istoča
sno ne omenijo, da ima avtor te 
rože, Mario Matoh, svoj atelje le pe
tdeset metrov stran. Tega resnično 
ne razumem.”
O tej temi lahko razmišljamo še do
lgo, a nekaj nam mora biti takoj ja
sno. Nihče, ma prav nihče, ne more 
bolje oceniti naših kulturnih vred
not od nas samih. Zavedati se mo
ramo, da smo mi tisti, ki lahko od
ločimo, koliko je določen spomenik 
vreden, na strani naših gostov pa je 
le, da nam to, v obliki zanimanja, 
tudi potrdijo. Noben arheolog ne bo 
prišel v Izolojorepričevat Nemce, pa 
Angleže in Čehe, da imamo malo 
naprej od Rexa ostanke rimskega 
pristanišča, ki je lepo vidno ob ose
ki. To je naše delo. Sami moramo 
biti dovolj podjetni, da gostom “pro
dajamo” naše znamenitosti. Pa koga 
briga, če se nam niti ne zdijo zani
mive. Saj se menda ne bomo igrali 
turiste v našem mestu. Kaj mislite, 
koliko domačinov obišče vsako leto 
piramide v Gazi, ali Eifflov stolp v 
Parizu, pa tudi znamenito cerkev v 
Hrastovljah?
Do naslednjega tedna pa bi lahko 
postavili eno takšno posebno turi
stično nagradno vprašanje: koliko 
sprehajalnih in kolesarskih poti 
poznate v Izoli, in koliko od teh je 
označenih?
Odgovore pošljite na Sončno na
brežje št. 8. Zmagovalci boste vsi 
tisti, ki boste poskrbeli, da jih bo 
nekdo tudi postavil.

Aljoša
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Izolskani ponovno zmagali
Nogomet

Rokomet

Prihaja Olimpija
Čez 10 dni se bo nadaljevalo 
prvenstvo v drugoligaškem 
tekmovanju in začelo se bo 
tako kot si ljubitelji nogometa 
samo želijo. Namreč, v nedeljo 
8. marca bo v Izoli gostovala 
ljubljanska Olimpija. Tekma s 
prvouvrščeno ekipo drugoli- 
gaškega prvenstva bo zagotovo 
privabila mnogo gledalcev in 
med njimi tudi navijače Olimpi
je, ki se po spletu že dogovarja
jo o “zanimivem” gostovanju v 
našem mestu.
Po položaju na lestvici in ime
nih je Olimpija seveda favorit, 
toda glede na odigrane prija
teljske tekme izolske Bonifike 
se obeta zanimivo srečanje. 
Izolani so na pripravah v Uma
gu in Poreču namreč odigrali 
kar nekaj močnih prijateljskih 
tekem in dosegli naslednje re
zultate:
Domžale : Bonifika Izola 2:2 
Zadar : Bonifika Izola 1:1
(0:1)

Futsal

Čas za statistiko
Malonogometaši so končali 
prvi del prvenstva, čakajo pa 
jih še zaključni boji za uvrstitev 
v prvo ligo. Torej, primeren čas 
za nekaj žvečenja statistike:
2. Futsal liga Zahod - Lestvica:

1. Izola 25
2. Ratitovec 21
3. Casino Safir Divača 19
4. Royalbeach Stripy 15
5. Slowash Dornberk 10

Strelci:
15 - Boris Kejžar (Ratitovec)
12 - Dejan Simič (C.S.Divača)
10 - Marko Hrvatin (Izola), 
Vedran Smiljanič (Royalbeach 
Stripy)
9 - D. Ibrišimovič (CS Divača), 
Marko Janjič (Izola), Milan Ko- 
jadinovič (Royalbeach Stripy), 
E. Midžan (Royalbeach Stripy)
8 - Tadej Čuk (CS Divača), Valdi 
Lakoseljac (Izola), Zoran Šekli 
(Ratitovec)
7 - Senudin Džafič (CS Divača), 
Dragan Meš (Izola), Danijel 
Stjepanovič (CS Divača)...

Odločilni goli:
5 - Marko Janjič (Izola)
4 - Boris Kejžar (Ratitovec)
2 - Dragan Meš (Izola), Andraž 
Prelec (Ratitovec), Dejan Simič 
(Casino Safir Divača), Vedran 
Smiljanič (Royalbeach Stripy), 
Draženko Vujič (Izola)...

1. B DRL
Istrabenz pl. Izola : Radeče 
Mik 26:21 (16:9)
Izolani so zasluženo prišli do 
druge domače spomladanske 
zmage, saj so bili ves čas bolj
ši nasprotnik. Z učinkovitim 
napadom in agresivnim nasto-

POGLED S STRANI
(jjše: Žarko Kovačič

Moško rokometno prvenstvo je »re
šeno« in vse se ponovno pričenja 
znova. Neporaženih tako ni več. 
Cimos, Gorenje in Pivovarna so na 
starih pozicijah. Celjani so v Kopru 
prikazali vrhunsko igro v obrambi, 
v prvem polčasu, v drugem pa so 
imeli kanček več športne sreče kot 
domači in zmagali z golom v zadnji 
sekundi. Še večje presenečenje so 
pripravili Velenjčani z domačim po
razom proti Preventu. Minimalne 
razlike v točkah tako zopet burijo 
rokometno domišljijo. Vsaka točka 
bo še kako pomembna, na začelju 
pa še toliko bolj. Rudarju in Krki pa 
trenutno kaže najslabše.
Celjani so v evropski ligi gostili Za
greb in izgubili. Na trenutke je sicer 
kazalo na presenečenje, vendar nas 
trenutno Hrvati imajo pod totalno 
kontrolo. Sicer pa Celjani s trenut
no zasedbo in stanjem na računu 
ne morejo računati na kaj več, vsaj 
v evropski ligi. Igralke Krima pa so 
končno le zmagale v evropski ligi. 
Premagale so ekipo Budučnosti 
in si tako priigrale vsaj teoretične 
možnosti za nadaljevanje v Evropi. 
Tudi njih muči kvaliteta kadra in pa

pom v obrambi so si že v prvem 
delu priborili visoko prednost 
in jo v drugem še povečali na 
devet zadetkov (23:14). Proti 
koncu so popustili in gostje so 
znižali zaostanek na tri gole. 
Njihove poskuse je zaustavil 
Amel Redič, ki je v zadnjih mi
nutah dosegel še dva zadetka 
in je bil z osmimi goli najboljši 
strelec Izole. Po štiri sta dose
gla Markovič in Božič,dobro 
sta branila tudi Gregorič in 
Klobas. BV

18. rokometni turnir 
veteranov

Rokometašice in rokometaši 
bodo v soboto odprli sezono 
rokometnih turnirjev v Izo
li. V športni dvorani v Kraški 
ulici bo namreč tradicionalni 
- letos že 18. po vrsti - turnir 
ob 8. marcu z mednarodno 
udeležbo. V ženski kategoriji 
bodo nastopile ekipe Duplje, 
Šentjernej, Idrija, Akcija, Ko
čevje, Ptuj, Rijeka, Sevnica in 
Izola. V moški pa Osijek, Sev
nica, Rijeka, Trebnje in Izola. 
Prva tekma bo ob 9. uri, obra
čuni za prva tri mesta v obeh 
kategorijah pa se bodo začeli 
ob 15.30. Sodeč po izkušnjah 
prejšnjih let je pričakovati za
nimive dvoboje ekip, ki so pred 
časom krojile lestvice hrvaških

stanje na bančnem računu. Razve
seljuje pa dejstvo, da se počasi le 
uveljavljajo mlade domače igralke. 
Domače žensko prvenstvo tudi brez 
ekipe Krima ne ponuja večjih prese
nečenj. Vodilno vlogo je tako prev
zela ekipa Olimpije. Pirančanke so 
v soboto doma izgubile proti ekipi 
Krke in si tako nekoliko poslabšale 
položaj na lestvici. Razpored tekem 
jim gre na roko, saj direktne tekmi
ce za obstanek pričakujejo v domači 
dvorani.
Izolani so po porazu v Krškem 
doma ponovno zmagali. Žal sem v 
predhodnem kolu v Izoli napovedal 
Sežance, gostovale pa so Radeče. 
Zelo pomembna zmaga domačih in 
sredina lestvice je vedno bliže. Izol
ska ekipa je odigrala zelo dober prvi 
polčas, v drugem pa veliko zgreše
nih strelov na gol gostov. Trenutno, 
vsaj po moji oceni, veliko bolje delu
je obramba kot pa napad. Napredek 
pa je viden, tudi ob podatku, da ve
čina igralcev , ki nastopa tudi dose
že zadetek. Proti Radečam se je kar 
devet igralcev vpisalo v statistiko po
datkov. Problem več za nasprotnike 
in pa konkurenca na domači klopi. 
V naslednjem kolu čaka Izolane še 
večja preizkušnja, gostovali bodo v 
Mariboru, kateri tudi vodi na lestvi
ci. Mariborčani so res še dolžniki iz 
lanskega prvenstva, vendar pa bi že 
minimalni poraz dobro del. Po go
stovanju v Mariboru pa bo v Izoli 
gostovala ekipa Mitola iz Sežane. 
Zanimivo pa je bilo v soboto tudi na 
tribunah rokometne dvorane, saj so 
si zmago domače ekipe ogledali trije 
bivši izolski trenerji.

Kaj bi bilo, če bi bilo, ŽRK Izola, generacija ‘84-’86: Makovec Tjaša, 
Hrnjič Manuela, Argenti Anja, Čič Andreja, Šušelj Tina, Mitrušev- 
ska Neža, Adamič Petra, Petrinja Ana, Dujc Erika, Štefančič Tamara, 
Čvorak Jelena, Čubrilo Tanja, Zejnič Melisa, Bošnjak Nea.
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in slovenskih državnih lig. O 
priljubljenosti turnirja priča 
dejstvo, da je vsako leto več 
zanimanja zanj. To pa je tudi 
pokazatelj njegove kakovosti. 
Športniki so namreč še vedno 
željni močnih nasprotnikov in 
dobrih tekem, zato so moštva 
ob vedno bogatejši »ponudbi« 
turnirjev vedno bolj izbirčna. 
Seveda ne gre zanemariti do
bro vzdušje ter gostoljubje Izo- 
lank in Izolanov.

Namizni Tenis

Mladinci prvi

V nedeljo je na Vrhiniki potekal 
5. Alpe Adria turnir v ekipnih 
kategorijah.
Prvo mesto sta pri mladincih 
brez težav osvojila Gregor Vu
kovič in Simon Frank, brez 
izgubljenega dvoboja. Najprej 
sta v predtekmovalni skupini 
s 3:0 premagala ekipo Vrhnike 
in ekipo Goriške. V polfinalu st 
anato s 3:0 premagala Logatec. 
Za prvo mesto pa sta premagala 
Kočevski Melamin, ravno tako z 
rezultatom 3:0.
Kadeti so dosegli 2. mesto v 
predtekmovalni skupini. Z re
zultatom 3:0 so premagali Vrh
niko 2, nato pa tesno, 2:3 izgubi
li proti drugi ekipi Logatca.
Na glavnem turnirju pa so za 
uvrstitev med 4 najboljše izgubi
li proti prvi ekipi Logatca s 3:0. 
Za ekipo sta nastopila Admir 
Muratovič in Erik Pavlin. 
Kadetinje so v postavi Lara Za- 
krajšček in Maja Milenkovski v 
predtekmovalni skupini prema
gale s 3:0 Vrhniko, in s 3:2 Križe. 
Z rezultatom 1:3 pa so izgubile 
proti Preserju in tako osvojile 
drugo mesto v skupini.
V tekmi za uvrstitev v finale pa 
so izgubile s 3:0 protiekipi Lju
bljane.

Smučanje

28. februar
V soboto 28. 02. 2009 SK Izola 
organizira prosti izlet na Zonco- 
lan. Istočasnoj)oteka tudi izred
ni 7. termin CSSD. Prijave zbira
jo v klubu med uradnimi urami 
ali pokličite na tel. 041827093 
(Uroš).
7. marec
Klubska tekma za “pokal Ivo 
Špiler”
Tekmovalci se bodo pomerili v 
veleslalomu v soboto 7. 3.2 009 
na smučišču Zoncolan.
Tekma bo, če se prijavi najmanj 
50 udeležencev!
Prijave sprejemajo v klubskih 
prostorih.
Ob prijavi plačate prevoz.
V primeru da tekmovanje odpa
de bodo organizirali smučarski 
izlet.
28. marec
Tekma za Pokal Banke Koper bo 
v soboto 28. 03. 2009!
Več informacij dobite v klubu!

Čistilna Akcija

Čistilna akcija razglednih točk
V soboto 28. 02. 2009 bo v primeru le
pega vremena čistilna akcija “OČISTI
MO NAJLEPŠE RAZGLEDE IZOLSKE
GA PODEŽELJA!”. Boštjan Benedetti 
bo s pomočjo prijateljev, ter društva 
ŠED Bambus in ŠKD Šared organiziral 
čistilno akcijo stolpa nad Malijo, ter 
malonogometnega igrišča Šared. Ker 
sta to eni lepših razglednih točk Izol
skega podeželja in tudi zelo obiskani, 
se je tam nabralo že ogromno raznih 
smeti, ki pa v naravo ne spadajo (tudi 
igle,..!).
V pomoč nam bo tudi Komunala Izola 
(kontejner, vrečke, rokavice), ter VDC 
Portorož (izdelava opozorilnih pla
katov). VSI, ki bi želeli sodelovati ste 
vabljeni v soboto (V PRIMERU DEŽJA 
ODPADE!) ob 14:00 uri na stolp nad 
Malijo za začetek čistilne akcije. Nato 
gremo na Šared, kjer bomo dokončali z 
akcijo in popili kozarec odličnega vina.

v prostorih KIŠD-ja bo v soboto 28. februarja potekal turnir v virtu
alnem pretepanju na PS2.
Začelo se bo predvidoma ob 15. uri, prijave pa se zbirajo v klubskih 
prostorih do ene ure pred začetkom turnira.
Turnir bo potekal v več disciplinah, SSF2THDR, SF3 Third Strike, 
Street Fighter 4, SOul Calibur 4 in Guilty Gear AC.
Prijavnina znaša 5 eur.
Vabljeni.
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Center za kulturo, šport in 
prireditve se decentralizira
Izolski občinski svetniki bodo na današnji seji poslušali drugo, vmesno poročilo v.d. di
rektorja izolskega CKŠP, ki že napoveduje delitve kulture in športa v dva samostojna javna 
zavoda. Bo Darku Gradu podaljšan mandat do imenovanja novib direktorjev? Kje se zabavamo mladi
Občinski svetniki bodo v branje do
bili vmesno poročilo v katerem je 
tudi akcijski načrt oziroma časovni- 
ca po kateri naj bi se zgodila reorga
nizacija Centra za kulturo šport in 
prireditve.
Zunanja agencija, ki je po naročilu 
Centra menda pripravila predlog re
organizacije in tudi korake za reali
zacijo tega ukrepa je predvidela, da 
bodo že ta mesec zaposlenim v Cen
tru predstavili strateški dokument o 
prenovi.
Prav veliko časa jim torej ni več osta
lo, še posebej če upoštevamo, da so 
si predlagatelji zamislili, da bodo 
dokument predstavili že na današ
nji, najkasneje pa na marčevski seji 
občinskega sveta. Po predlagani 
časovnici naj bi od marca do maja 
pripravljali dokumentacijo za novo 
organiziranost Centra za šport in 
Centra za kulturo in prireditve, toda 
slišati je že razmišljanje, da bi po
dročje kulture in prireditev postalo 
naslednik sedanje organizacije, na 
novo pa bi organizirali le Center za 
šport.
Takšno razmišljanje se po svoje zdi 
logično, saj gre za celo vrsto doku- 
men tov, od akta o ustanovitvi do 
statuta in vseh mogočih pravilnikov, 
ki so osnova za delovanje javnega 
zavoda. Predvsem pa so ti doku
menti potrebni za izpeljavo razpisa 
za direktorja obeh zavodov oziroma 
Centrov.
Razmišljanja o delitvi centra na kul
turniški in športni del seveda niso od 
danes. Tako kulturniki kot športniki 
so namreč že nekaj časa prepričani, 
da eni druge nekako omejujejo, kar 
vsebinsko morda res drži, vprašanje 
pa je, ali je v teh zaostrenih pogojih 
res primerno povečevati stroške de
lovanja bodočih dveh centrov. Zdaj 
so si namreč nekatere naloge še la
hko delili med seboj, v bodoče pa 
bo to seveda težje, kar avtomatično 
pomeni dodatne zaposlitve ali pa še 
več pogodbenega dela. Da o tem, da 
bomo namesto enega v bodoče ime
li dva direktorja niti ne govorimo.

Žal v zadnjih letih med zaposlenimi 
in člani organov zavoda ni bilo pri
pravljenosti za tehtnejši razmislek 
na to temo, in tako so pač strokov
njaki “od zunaj” ocenili, da bo de
litev še najbolj pametna oziroma to, 
kar kulturniki in športniki v Izoli 
pravijo že vsaj pet let.
Pa še zanimivost iz akcijskega načr
ta. Septembra in oktobra naj bi se 
zgodila kadrovska popolnitev obeh 
zavodov, v začetku naslednjega 
leta naj bi potekalo izobraževanje 
zaposlenih, ob tem pa še priprava 
občinskega programa za področje 
kulture in za področje športa. In 
čisto na koncu naj bi se naslednje 
leto začele tudi priprave na gradnjo 
novih objektov, predvsem izolskega 
kulturno kongresnega centra, ki ga, 
kot ugotavljajo predlagatelji, Izola 
nedvomno potrebuje.
In ker takšna časovnica ne omogoča 
imenovanja novih direktorjev pred 
poletjem, bodo občinski svetniki 
danes najverjetneje podprli podalj
šanje mandata v.d. direktorju Darku 
Gradu (foto zgoraj) do zakonitega 
roka, oziroma do septembra mese
ca. Na seji komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja 
je bilo slišati, da sedanji v.d. ne bo 
kandidiral na nobeno od direktor
skih mest, kar pomeni, da se bo lov 
na direktorske stolčke začel prav 
kmalu. d.m.

im
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Ufe

Blaž Gracar je tipičen izolski srednje
šolec. Pravzaprav niti ne tako tipičen, 
saj je zelo ustvarjalen in med drugim 
član raperskega dvojca z imenom RIC, 
ki je pred kratkim posnel prvi album 
z naslovom Masaker. Zato smo z ve
seljem sprejeli njegovo pobudo, da bi 
se preizkusil tudi kot novinar in to je 
njegov prvi izdelek. Ni slabo.
Imel sem grozno željo, da bi napisal čla
nek - da bi se vsaj z nečim lahko pohva
lil v življenju - pa se je vse zataknilo pri 
izbiri teme. O politiki nimam kaj preveč 
pojma, šport spremljam zaradi pitja 
piva, ne pa same igre, premlad sem za 
negodovanje nad finančnimi problemi 
in prenizko pokojnino, sem si pa moral 
priznati, da kar obvladam območje za
bave; zato bom tudi opisal pomembne 
izolske prostore, namenjene mladim in 
njihovim ekscesom - da bo naključni 
turist, ki bo kupil Mandrač, vedel, kam

| iti v soboto zvečer in da bodo starejši 
občani bili bolje informirani o nočeh 
svojih vnukov in sinov. Vse je napisano 
izključno subjektivno, detajli o direk
torjih in delovanju mi niso znani, prav 
tako se lahko o mnogih rečeh motim.

KIŠD
: Klub izolskih študentov in dijakov se 

nahaja pod stadionom in zadnje čase 
bolj stagnira ... Že dolgotrajen pro
blem je pomanjkanje licence za pravo 
prireditev, menda so tudi policaji že 
nekajkrat prišli in ustavili koncert - ne 
vem, ni me bilo tam - pa vendar sem 
se vedno do zdaj imel dobro v KIŠD-ju. 
Sam prostor je dizajniran v obliki črke 
L, ko vstopiš, ne vidiš odra, moraš se 
sprehoditi mimo šanka, popiti kakšen 
kozarček in zaviti okoli vogala, toda to 
ponavadi rešijo s platnom, na katerega 
projecirajo dogajanje, da lahko tudi bolj 
leni obiskovalci, katerim se ne da gu- 
žvati, po svoje gledajo na oder. KIŠD je, 
glede na svojo predanost kulturi mla
dostnikov, hitro pripravljen, da pomaga 
organizirati kakšno prireditev - in mo
goče so tudi že rešili problem z licenco. 
Priporočam.

The Club
Pred kratkim je The Club spet začel de
lovati s polno paro, neko soboto sem se
del v prijateljev avto in bil presenečen, 
ko je peljal proti Belvederju - začetek 
se je zgodil tako hitro, , da prav nihče 
ni vedel, kaj naj si misli. Toda ja, The 
Club je že drugo noč delovanja bil poln, 
portoroški Tivoli je ravno takrat začel 
izgubljati na zagonu, koprska The City 
in Bella Vita sta po malem propadala že 
kakšno leto, tako da so ljudje zagrabili 
priložnost in napadli Izolo. Sam klub 
je ozek prostor, poln ploščadi, spremi
njajočih se nivojev, ki vodi do terase - 
in meni osebno vzdušje ni kaj preveč

všeč. Preveč ljudi se samo premika med 
teraso in vhodom, sproščeno plesanje 
je nemogoče, sploh pa ozkost ustvar
ja skoraj klavstrofobičen občutek. Še 
vedno je The Club eden vodilnih v Izoli 
in hja, velikokrat se znajdem v njem.

Harem
Nekaj metrov stran od The Ciuha se 
nahaja Harem, ki ga omenjam le zaradi 
nekaj nenormalno dobrih zabav, ki sem 
jih doživel v njem - je namreč privatna 
lastnina, namenjena privatnim žurkam, 
tako da nima stalnega urnika, toda če 
že obiščete The Club, vam svetujem, da 
poskusite tudi odpreti vrata Harema. 
Plesanje spet ni toliko v ospredju, se pa 
vedno počutim enkratno, ljudje posta
nejo kar pacifisti, nihče se noče kregati, 
vsi le debatiramo, kričimo drug preko 
drugega, uživamo. Ker je Harem name
njen novopečenim organizatorjem, so 
tudi zabave ponavadi tematsko obar
vane, neke vrste izolska kopija MKC-ja, 
glede na podzemeljsko glasbo, vendar 
definitivno več elektronike kakor rocka. 
Spet priporočam; če je Harem odprt, se 
tam gotovo nahaja izolska smetana, sta
ri znanci, ki jih nisi videl že od vrtca.

KT1
No, če sem omenil že Harem, bom tudi 
KT1, ki kljub svoji primarni vlogi cyber- 
cafeja deluje tudi kot občasni prostor 
za razstave in koncerte. Nahaja se v 
samem centru, za pošto in je večinoma 
res samo lokal, toda tisti lokal, kjer se 
zadržujejo mladi - vedno! Kadarkoli se 
prikažem po dolgi odsotnosti v Izoli, 
najprej zavijem v KT1, da pozdravim 
pol mesta. No, občasno so pa le orga
nizirani tudi koncerti, ki sami po sebi 
niso tehnični višek, vendar je vzdušje 
toplo, pijače veliko, ponavadi se dogaja
nje zavleče pozno v noč in še najboljša 
so jutra, ko se po utrujajočem večeru 
prikažeš na mestu zločina. Za apetit.

Ambasada Gavioli
Za konec pa najslajše ... Ambasada je 
težek obed, zato je tudi ne obiskujem 
tako redno - vstopnina je draga in mo
raš biti mentalno pripravljen na boleče 
udarce zvočnikov, kajti Gavioli ne špara 
z ničemer, vendar je tudi krona našega 
mesta glede nočnega življenja. Mnoge 
občane moti magnetizem kluba, ki pri
vablja kopico tujcev, kateri zamašijo 
pretok ljudi skozi vhod, toda to je po 
svoje dobra lastnost, polni Izolo z na
bitimi italijanskimi denarnicami, ki se 
praznijo v naših lokalih in trgovinah 
- ampak to je že ekonomija ... Gavioli 
je resnično dobro narejen klub, kljub 
nekaterim pomankljivostim, kdor hoče 
pravo zabavo, pravo glasbo, znane DJ-e 
in znane obraze, naj ga le obišče. Pre
den ga zaprejo. Blaž Gracar
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Četrtek, 26.februar 2009
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

»ZANIMIVI IZOLANI« Gost 38. srečanja bo

Marjan Motoh
ki ga vsi poznamo kot odličnega dolgoletnega karikaturista v izolskem tedniku 
Mandrač. Nedavno je izdal knjigo Izola iz kota - zbirko karikatur, ki so nasta

jale v preteklem desetletju. V grafičnem ateljeju v središču mesta nastajajo tudi 
ostala njegova umetniška dela. Spoznajmo ga skupaj,

Pogovor bo vodila novinarka Radia Koper-Capodistria Nataša Benčič 
Prireditev so omogoifili: Občina Izola, Srednja gostinska in turistična šola, Knjigama Libris, Vrtnarstvo Cedra

Kulturni dom Izola - ob 19.00 
Carlo Milic - predstavitev knjige

»POZABLJENI OKUSI
»Carlo Milic, umetnostni zgodovinar, publicist in esejist na področju gledališča. Njegov 

podpis nosijo pomembne razstave sodobne vizualne umetnosti v Trstu in drugod. V knji
gi obuja pozabljene jedi, ki smo jih nekoč jedli na tržaškem, v Istri in Dalmaciji Avtorja 

bo predstavil novinar Pino Trani. Vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 18.30: RECI DA - Yes man Režija: Peyton Reed 

Ob 20.30: ZNOTRAJ - A Tinterieur Režija in scenarij: Alexandre Bustillo

Petek, 27.februar 2009
Kulturni dom Izola - ob 20.00

otvoritveni koncert
40. PRIMORSKE POJE

Na reviji se bodo predstavili sledeči zbori:
VOKALNA SKUPINA ŽENE IZ DORNBERKA, NOVA GORICA 

VOKALNA SKUPINA BORJAČ, SEŽANA 
SLOVENSKI LOVSKI PEVSKI ZBOR DOBERDOB, REPENTABOR 

VOKALNA SKUPINA GRLICA, BUDANJE, AJDOVŠČINA 
MOŠKI PEVSKI ZBOR LIJAK 1883 VOGRSKO, RENČE - VOGRSKO 

MEŠANI PEVSKI ZBOR LIPA, BAZOVICA, TRST

Kino Odeon
ob 18.30: RECI DA - Yes man Režija: Peyton Reed 

ob 20.30: ZNOTRAJ - A l’intérieur Režija in scenarij: Alexandre Bustillo

Sobota, 28.februar 2009
Kino Odeon

ob 18.30: ZNOTRAJ - A Tinterieur Režija in scenarij: Alexandre Bustillo 
_______ ob 20.30: RECI DA - Yes man Režija: Peyton Reed_______

Nedelja, I.marec 2009
Kino Odeon

ob 18.30: RECI DA - Yes man Režija: Peyton Reed 
ob 20.30: ROŽNATI PANTER 2 - Pink Panther 2 Režija: Harald Zwart

Ponedeljek, 2.marec 2009
Kino Odeon

ob 18.30: RECI DA - Yes man Režija: Peyton Reed 
ob 20,30: ROŽNATI PANTER 2 - Pink Panther 2 Režija: Harald Zwart

Torek, S.marec 2009
Kino Odeon

ob 18.30: RECI DA - Yes man Režija: Peyton Reed 
ob 20.30: ROŽNATI PANTER 2 - Pink Panther 2 Režija: Harald Zwart

Sreda, 4.marec 2009
Kino Odeon

ob 18.30: ROŽNATI PANTER 2 - Pink Panther 2 Režija: Harald Zwart 
ob 20.30: EX BOBNAR - Ex drummer Režija in scenarij: Koen Mortier

Četrtek, S.marec 2009
Kulturni dom Izola - ob 20.00

»KATHAK«
Večer tradicionalnega indijskega plesa.

Pokrovitelj: Indijska ambasada Ljubljana / vstopnina : 5 eur

Kino Odeon
ob 18.30: vojna med nevestama - Bride Wars Režija: Gary Winick 

Ob 20.30: EX BOBNAR - Ex drummer Režija in scenarij: Koen

Galerija Alga - ob 19.00 
»V zavetju svetlobe » 

Razstavlja SEVERINA TROŠT ŠPROGAR

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na otvoritev likovne razstave
»Društvo upokojencev Izola in 
Društvo invalidov Izola se predstavljata«,
ki bo v četrtek, 26. februarja 200!J, ob 18.00 uri
v Sončni dvorani, ulica Giordana Bruna 6 v Izoli.
Razstava bo na ogled v petek, 27.2.2009 (17.00-19.00), v soboto, 28.2.2009 (10.00-12.00) ter v nedeljo, 1.3.2009 (10.00-12.00)

Galerija Al^a / Knstanovtrgi
Vabimo vas na ogled razstave LlROVIlO dfllStVO LIIC.
galerija INSULA SMREKARJEVA20IZOLA,tel.05/ 641 5303

Vabimo vas na ogled razstave

ALENKA VICELJO porcelan
Razstava bo na ogled do 11. marca 2009.

Galerija Duka Piran
V soboto, 28.februarja ob 19.00 uri vas vabimo na otvoritev razstave

“Atlanti”
akademskega kiparja

Paride De Stefano

—

Mestna knjižnica Izola in Oskar Jogan
vse znance in ljubitelje umetnosti prisrčno vabita na zaključek sli
karske razstave Oskarja Jogana iz Izole, ki bo v petek, 27. februar
ja 2009 ob 18. uri v prostorih Mestne knjižnice Izola.
Pospremili jo bomo s prigrizkom in krajšim kulturnim programom.

Izola zviška
V soboto 28. februarja ob 18h bo v »Ateljeju 14« v Pittonijevi ulici 
14 (pri Kulturnem domu) odprta razstava letalskih posnetkov Sreč

ka Gombača »ZvÌSKcI Odd IZOlO«

Mestna knjižnica Izola in Študijski krožek Svet v dla
neh - Skozi druge kulture spoznava- 
mo sebe vas prisrčno vabita na poto- £ J 
pisno predavanje ob slikah, ki bo v 
četrtek, 5. marca 2009, ob 19. uri v 
čitalnici Mestne knjižnice Izola.

Po Keniji ..
nas bo popeljala prostovoljka Viktorija Lani.

Bcink.cl K0p6r - Koper odprtje razstave fotografij-

JclKcì JcrélScl v petek 27.februarja ob 12.30

KIŠD razpisuje literarni natečaj za 2. Izolski študentski zbornik
Svoje prispevke: pesem (do 5 pesmi) ali krajšo zgodbo (do 4 strani) ali strip (do 4 strani) ali risbo 
ustvarite na temo

»KONEC SVETA«.
Vaše prispevke pošljite do 8. marca 2009 na naslov: literarni.zbornik@gmail.com, 
kar pomeni, da morajo vsi izdelki biti v elektronski obliki.
Več informacij na www.kisd.si ali pa pokličite na telefonske številke 051 343 263 / 
040 422 944 ali pa pišite po e-pošti literarni.zbornik@gmail.com.
Pozivamo vso mladino, da pošilja čim več prispevkov, ker samo na ta način 
bomo pokazali, da mladina skrbi za kulturo in se udejstvuje vanjo.

RaŠf Prehitimo ga!
Rak je bolezen današnjega časa pred katero si ne smemo zatiskati oči.
Vabimo Vas na predavanje, ki bo v petek, 27.02. 2009 ob 18. uri 
v prostorih Hotela za mlade »Stara šola« v Kortah
Predavala bo predsednica Obalnega društva za boj proti raku, dr. med. 
Jadranka Vrh Jermančič.
Predavanje je namenjeno vsem, ki jih tematika zanima, ne glede na starost, 
izobrazbo in spol. / Turistično društvo Šparžin - Korte

Dan žena na Belvederju
V soboto, 7. marca bo večer posvečen damam. V restavraciji Kamin na Belve
derju se boste lahko sprostili ob kulinaričnih dobrotah in žlahtni kapljici, ter se 
zavrteli na plesišču ob spremstvu glasbe v živo. Rezervacije na tel.št: 05 / 660 56 
66. V The Club-u Belvedere se bo tematska zabava nadaljevala do jutranjih ur.
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Maškar tudi letos ni manjkalo, 
manjkalo pa je organizacije
Letošnji pust je minil v znamenju velike promocije Istrskega karnevala iz organizacije katerega so nas mirno izključili, ali pa smo se izključili 
sami. Kakorkoli že, pust je bil tudi v Izoli pa naj se pustni separatisti še tako trudijo dokazovati, da se je pri njih dogajalo vse kar je pusta 
vredno. Morda je bilo manj skupin, ni bilo nagrad in ni bilo enotnega sprevod, a a maškar zagotovo ni manjkalo. Nekatere so še vedno v giru.
Kadar več sorodnih dogodkov ni povezano v enotno prireditev se 
pač dogaja tako, kot se je v primeru letošnjega pustovanja v Izoli. 
Maškare so bile, majhne in velike, ampak vse se je dogajalo nekako 
nenajavljeno oziroma razmetano po prostoru in času.
Tako smo povsem nepričakovano srečali zanimivo, skoraj etno sku
pino domačinov s hriba pa tudi kakšen “meščan” je bil zraven. Bili 
so najbolj vesela in najbolj glasbena skupina pustnega ponedeljka, 
ki je temeljito razgibala sicer dolgočasen večer.

Že tradicionalno se otroci iz vrtcev in nižjih razredov osnovnih šol 
v torek dopoldne namaškarani odpravijo do svetilnika in nato skozi 
staro mesto nazaj v šolske klopi in igralnice. Torkov lep dan jim je 
šel na roko in tako-le jih je zanimal veliki morski klobuk, ki je svoje 
potovanje končal na plaži pri svetilniku. Kita pa ni bilo.

Tradicionalno otroško pustno rajanje je bilo tudi letos v restavraciji Hotela Rivie
ra. Znana mitska oseba iz decembrskih dni je skrbela za zabavo, pridružile so se 
ji nekatere malo starejše maske, najmlajše pa so čakale na nagrade, ki so bile si
cer bolj simbolične, tako kot krofi, ki so bili zgolj naprodaj. Skratka, pustovanje 
je bilo a ne prav dolgo, tako da so se maske kmalu razteple po celem mestu.

Prav tako tradicionalno so v Izolo spet zašli kurenti. Malo so zvonili 
in skakali po mestu, prestrašili kakšno žensko in bili veseli gostin
cev, ki so jih rade volje častili s pijačo. Kurentovo oblačilo je namreč 
namenjeno življenju na Antarktiki ne pa v mediteranskem mestu.

Tudi letos so vzgojiteljice vrtca “L’Aquilone” pripravile že tradicionalno pustno 
rajanje. V petek 20. februarja so se v telovadnici vrtca zbrali majhni in veliki; 
skupaj so se zabavali, igrali in plesali. Večer so zakjučili tako, da so se posladkali 
s sladkimi flancati. Tudi v torek je bilo veselo, saj so se nekateri otroci udeležili 
Pustne povorke po mestnih ulicah, drugi pa so se zabavali v vrtcu.

| To-le pa je bila novost. Vprašanje je ali so to sploh maske, saj gre v 
! resnici za opremo metalske glasbene skupine iz Novega mesta, ki je 
“ na pustni zabavi v Klubu študentov pokazala, da ima prava maska 
2 tudi pravo vsebino. In bilo je kaj videti.



No. 316

IJL MJi ND ftjCtCOHJO
26 II 2009

Siamo proprio 
ben messi!

Mentre è in corso la raccolta delle firme per un 
referendum che vorrebbe bloccare l'entrata della 
Croazia nella NATO, ci viene spontaneo chiederci 
(e non siamo i soli) quale processo di involuzione 
politica sia mai avvenuto in Slovenia dopo le ultime 
elezioni parlamentari? Come può essere possibile 
che un manipolo di ultranazionalisti extraparlamen
tari siano riusciti a tenere in ostaggio il Parlamento, 
nessuno escluso, posizione ed opposizione?
Ilfatto che personaggi di secondo piano, alcuni sbat
tuti fuori dal Parlamento sloveno alle ultime elezioni 
politiche, altri che non hanno superato nemmeno
10 0,2 %, siano riusciti a costringere all’angolo la 
politica ufficiale della Slovenia facendo uso delle 
tecniche più logore e logoranti del nazionalismo, la 
dice lunga sull 'attuale situazione di un Paese che, 
ancora pochi mesi fa, sembrava rappresentare la 
favola in positivo dell’ex calderone balcanico. E 
la dice lunga soprattutto a noi che, proprio per la 
nostra pluriennale esperienza di lotta contro le più 
diverse forme di nazionalismo e di intolleranza, ci 
siamo attrezzati con strumenti di percezione del 
pericolo più sensibili.
Noi, non crediamo che si tratti della vecchia stra
tegia, usata da molti, per cui la Slovenia avrebbe 
bisogno di costruirsi un nemico esterno per na
scondere i problemi interni. Crediamo, invece, che 
per la classe politica slovena si tratti di qualcosa 
di molto più profondo, di più complicato e - in 
fondo - anche di più pericoloso: la mancanza di 
quella consistenza etica che qualcuno definisce 
“responsabilità di Stato". Oggi come oggi, inostri 
interessi e le nostre aspirazioni non possonofermarsi 
all 'interno del nostro cortile. Il nostro cortile è quello 
dell’Unione Europeaedè, volendo, anche molto più 
vasto, abbracciando i Paesi della NATO e -perchè 
no? - tutti i Paesi che ancor sempre credono nella 
Carta e nei valori dell 'ONU.
11 problema reale che la Slovenia si trova ad af
frontare in questi giorni non sono i confini con la 
Croazia e nemmeno l’immagine che sta offrendo 
all 'opinione pubblica internazionale.
Il vero problema sta nel fatto che né governo, né la 
totalità delle forze politiche presenti in Parlamento 
hanno fiducia nell 'elettorato e in un suo eventuale 
responso al referendum che tenga conto dei valori 
della convivenza, della solidarietà e della demo
crazia. Il che può significare almeno due cose: la 
prima che la logica becera del nazionalismo è stata 
inculcata a questo elettorato a dosi massicce nei 
mesi e anni precedenti ed ormai è troppo tardi per 
porvi rimedio; la seconda potrebbe essere ancora 
più nefasta, perché potrebbe voler dire che le forze 
politiche che oggi governano il Paese non basano 
il proprio consenso popolare sui valori democratici 
che avrebbero dovuto esprimere negli anni e nei 
decenni. Ma allora si che diventa legittima la pau
ra per cui un manipolo di voti facinorosi potrebbe 
vincere un referendum formalmente voluto in nome 
della democrazia, ma che rappresenta la sua stessa 
negazione. Siamo proprio ben messi!
Silvano Sau

L’Ombudsmanper i diritti minoritari
La Commissione per le nazionalità del Parlamento sloveno ha affrontato i diritti 
dellecomunitànazionaliallapresenzadeltutorecivico.ZdenkaCebasekTravnik. 
Evidenziata tutta una serie di mancanze che richiedono un più rigoroso controllo 
ed una maggiore informazione sul ruolo dell’Ombudsman.

L’ufficio del tutore civico non ha 
finora ricevuto alcuna lamentela sul 
mancato rispetto dei diritti mino
ritari da parte di singoli o da parte 
delle isitituzioni delle Comunità 
nazionali italiana e ungherese in 
Slovenia. Ciononostante, è stato 
ribadito nel corso della seduta 
della Commissione per le nazio
nalità del Parlamento sloveno, 
svoltasi all’inizio della settimana, 
è stata evidenziata tutta una serie 
di mancanze nel rispetto dei diritti 

particolari in quasi tutti i settori legislativi. Proprio per questo, come ha voluto 
sottolineare il difensore civico, la dott.ssa Zdenka Čebašek Travnik presente 
alla riunione, sarà necessario un maggiore impegno per far fronte alle numerose 
omissioni e violazioni che ormai si ripetono quotidianamente. Molto rimane da 
fare anche per sensibilizzare l’opinione pubblica sulla posizione delle Comunità 
nazionali, garantendo loro maggior visibilità soprattutto nei mezzi d’informazione 
della maggioranza. Nel corso della seduta, presieduta dal deputato al seggio spe
cifico della Comunità nazionale ungherese, Goenz, la Commissione ha esaminato 
pure i preparativi per la nuova legge quadro sulle Comunità nazionali. In base 
allo scadenzario definito durante la seduta precedente, entro lafine del mese verrà 
costituito il gruppo d’esperti incaricato di stilare le tesi del documento.

Foto: A.l.A-La Voce del Popolo

Carnevale 2009 a Isola
Troppo ristretti gli spazi di Palazzo Manzioli per ospitare tutte le piccole masche
rine che hanno partecipato alla Festa di Carnevale per bambini. Premi per i più 
carini, ma balli, dolci e bibite per tutti su organizzazione della Comunità degli 
italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi”. Le mascherine che hanno letteralmente 
invaso pianterreno e piano nobile di Palazzo Manzioli avrebbero certamente 
votato all’unanimità il canto popolare isolano “Carnevài no sta andar via”, tanto 
si erano immedesimati nei giochi, nelle danze e nel rincorrersi a dispetto dei 
genitori presenti. Organizzata dalla Comunità degli Italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi”, la manifestazione ha registrato il pieno, tanto che non pochi hanno 
dovuto accontentarsi di fare quattro salti nella sottostante piazza. Imbandita anche 
la tavola con i soliti dolci carnevaleschi e con bibite adatte all’età degli ospiti. 
Come tradizione vuole, oltrealleesibizioni di ballo, gli organizzatori hanno pensato 
bene di premiare le mascherine più simpatiche che hanno cercato di rispettare un 
po’ di disciplina soltanto il tempo necessario per ascoltare i vincitori.
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La ricorrenza del carnevale è stata ricordata nella sede della vecchia scuola ita
liana anche dalla Comunità “Dante Alighieri”. Chissà che l’anno prossimo non 
si riesca ad unire le forze per realizzare una festa ancora più importante, proprio 
per celebrare un’antica tradizione popolare isolana?



SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA
A dimostrazione del fatto che alla Scuola elementare dante Alighieri si 
dia la giusta importanza alle iniziative che non rientrano propriamente 
nello svolgimento dei programmi delle singole materie sono tre gli eventi 
che ultimamente hanno visto coinvolti alunni insegnanti dell’istituto: la 
partecipazione allegare di nuoto e il quiz La magia delle parole a Fiume e 
l’escursione a Lubiana. Legare nuoto tra gli alunni delle scuole elementari 
e medie di lingua italiana dell’Istria e di Fiume hanno visto l’isolana Kety 
Kodrič dell’ottava classe vincere la medaglia d’argento nei 50 metri rana 
perle cadette. La Magia delle parola, manifestazione organizzata da Unione 
italiana e Università popolare di Trieste, ha lo scopo di diffondere l’amore 
per la lettura tra gli alunni delle scuole elementari e medie. Al quiz finale, 
durante il qual bisognava rispondere esattamente alte domande su un libro 
scelto tra i tre che erano stati dati in lettura, gli alunni isolani per poco non 
hanno portato a casa la palma della vittoria. La visita a Lubiana rientrava 
nelle iniziative per ricordare la Giornata della cultura slovena. Gli alunni 
delle classi dalla quarta alta nona hanno assistito ad un concerto allo Can
karjev Dom e hanno visitato il Museo dell’istruzione slovena partecipando 
pure ad un laboratorio sulla scuola nel passato.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Consegnati a Palazzo Pretorio di Capodistria ipremi per la sesta edizione del 
Premio Fotografico Depangher, un concorso indetto dall’Istituto Gramsci 
del Friuli Venezia Giulia, assieme al Circolo Istria, a! Gruppo Skupina ‘85, 
al Circolo Krožek ‘91 di Duino Aurisina, ai Comuni di Duino Aurisina e 
di Capodistria. Si tratta di un prendo in memoria di Giorgio Depangher, 
insegnante e letterato, promotore di cultura e amministratore pubblico, 
che ha per scopo diffondere tra i giovani quegli ideali di fratellanza e di 
collaborazione fra popoli di lingue e culture diverse ma vicini per geogra
fia e radici comuni, ideali che furono propri del Depangher stesso. Tra le 
varie categorie, la nostra connazionale Tea Brenko si è distinta con un 
Primo premio in quella dell’Arte fotografica con l’opera “Visione di Stru- 
gnano - Saline”, che ha per soggetto una veduta delle saline di Strugnano 
a! tramonto. “La fotografia di Tea Brenko denota buona capacità tecnica 
e suggerisce poeticamente, con i riflessi di un 'acqua ormai ferma, il per
manere dei segni di un mondo lontano. ” Così la commissione giudicatrice 
nella motivazione del premio. Primo premio ex aequo alla Monfalconese 
Alicia Mantoan per l’opera “The sun will always sitine”, che sintetizza in 
un attimo intimo di raccoglimento il valore affettivo del ricordo personale 
in una cornice paesaggistica che fonda natura e storia. Complimenti a Tea 
da parte della Redazione.

Il gruppo filodrammatico della Comunità degli italiani Giuseppe Tartini di 
Tirano ha presentato a! numeroso pubblico di affezionati del teatro in dialetto 
che ha riempito la sala nobile di palazzo Manzioli l’ultimo lavoro, un insieme 
di sketch, racconti e poesie per ripercorrere in maniera leggera vicende legate 
ai confini. Il testo è stato scritto per la compagniapiranese da Ruggero Paghi, 
che conduce pure il pubblico attraverso la rievocazione di fatti e fatterelli 
legati ai passaggi di confine tra Jugoslavia e Italia e tra Slovenia e Italia. La 
compagnia porta in scena le vicende, le difficoltà e talvolta i drammi che le 
nostre genti hanno dovuto affrontare negli ultimi sessanta anni.

Hanno partecipato 
alto spettacolo, ol
tre a Ruggero Pa
ghi, i giovanissimi 
Danijel Konestabo 
e Lara Pirjevec, 
Piero Roder, Eia 
Jeličič, Noie Celar, 
Kristjan Potetti, 
Marino Maurel e 
i tecnici Franco 
Berne e Andrea 
Cebroni. La serata 
è stata organizzata 
dalla CI pasqua
le Besenghi degli 
Ughi.

/

Non c'è più religione
Comprendere l’andazzo di Isola certamente non è impresa 
facile. Infatti, più si cerca di capire quello che da noi succe
de e meno si capisce. Isola, sicuramente, non ha dalla sua 
parte una buona stella. È l’unica spiegazione che possiamo 
dare al fatto che in questa bella località l’unica cosa diritta 
che siamo capaci di produrre è il gancio. Abbiamo seguito 
sin dagli albori l’edificazione del carnevalesco condominio 
di Livade. Se analizziamo le tappe della sua edificazione 
comprendiamo che è un immobile che non s’aveva da fare 
e visto che è stato fatto è chiaro che non poteva assumere 
altra forma e colorazione di quella obbrobriosa in cui oggi 
si offre a noi comuni mortali. Ma, da quanto siamo venuti a 
sapere è stata carnevalesca anche la distribuzione dei suoi 
alloggi a cosiddetto equo canone. Operazione questa che 
ha iniettato nuovo veleno negli abitanti di Isola. A questo 
punto ci ritorna in penna un aforisma che recita: “Qui da 
noi, a causa della mancanza dell’oggetto, è assolutamente 
impossibile avere il mal di testa.”

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
MUSICA MANZIOLI - Il 
concerto del,trio Selma Chicco - 
pianoforte, Žiga Brank - violino 
e Antonije Hajdin - violoncello 
previsto per venerdì, 27 febbraio 
2009 è stato RINVIATO AD 
AUTUNNO!

Venerdì, 6 marzo 2009, ore 
17.00, Galleria Krajcar - Isola 
“RICORDANDO...” - mostra del 
pittore connazionale Giulio Ruz- 
zier di Parezzago. L’autore ama 
ritrarre paesaggi e particolari della 
propria terra, dellTstria d’un tem
po, dando così un carattere storico 
ai propri dipinti. Organizzazione: 
CI Dante Alighieri.

Venerdì, 6 marzo 2009, ore 18.30 
Palazzo Manzioli 
DEDICATO ALLE DONNE - mo
stra dei lavori delle pittrici della 
Comunità. Seguirà alle ore 19.00 
CANTO DI DONNA, concerto 
dedicato alle primedonne della 
musica dell’Ottocento e al bi
centenario della nascita di Felix 
Mendelssohn-Bartoldhy. Interpre
ti: Eleonora Matijašič-soprano, 
Tamara Stanese-soprano ed 
Elisabetta Buffulini-pianoforte.

Organizzazione: CI Pasquale 
Besenghi degli Ughi.

Biblioteca Domenico Lo- 
visato

La biblioteca Domenico Lovisato 
e la sala di lettura di Palazzo Man
zioli saranno aperte al pubblico 
dal lunedì al venerdì dalle ore
15.00 alle 18.00.

Aula Informatica

Aperta al pubblico dal lunedì al 
venerdì dalle 18 alle 21.

Attività sportivo - ricre
ativa

Sabato 28 febbraio, Fiume
Partecipazione della Squadra di 
Calcetto della C.I. “Dante Ali
ghieri” di Isola al torneo di Fiume. 
Organizzazione: C.I. di Fiume

Domenica 1 marzo, ore 12.00, 
Capodistria, Bonifica 
La squadra di calcetto della CI P. 
Besenghi degli Ughi giocherà con 
quella degli Studenti. L’incontro 
è valido per il Campionato ricre
ativo del Litorale sloveno.

Si dice e non si dice... Avvisi
Parliamo del dolce sostantivo “taralluccio”. Vi ricordiamo che è una voce 
dialettale che sta per: ciambella, biscotto. Naturalmente è un diminutivo di 
“tarallo”. Il modo: finire a tarallucci e vino - per comporre amichevolmente, fin 
troppo pacificatamente, una controversia - è accettabile nel parlare familiare, 
un parlare che dovrebbe entrare nel quotidiano isolano.

G.S.

Il Mandraechio,/og/io della Comunità italiana di Isola 
Caporedattore responsabile: Andrea Sumenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel, S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Sumenjak 
Sede: Piazza Manzioli 5, Isola, Slovenia
tei, fax: (+386 5) 616 21 30, 616 21 32, sito Internet: tm’w.ilmandracchio.org 
(Il giornale è iscritto nel Registro dei media del Ministero per la cultura della 
Repubblica di Slovenia al No. 1143.)

Mercoledì, 11 marzo 2009, ore 18.00, Palazzo 
Manzioli
Assemblea ordinaria dei soci della Comunità degli 
Italiani Pasquale Besenghi degli Ughi.

La Scuola elementare Dante Alighieri rende noto 
che le iscrizioni alla Scuola materna l’Aquilone per 
l’anno 2009/2010sono aperte fino al 31 marzo 2009. 
I genitori interessati possono richiedere informa
zioni al numero 66 25 240 o rivolgersi in segreteria 
durante l’orario d’ufficio.
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KRIMINALNE
Prva vest
Iz banke so policiste obvestili, da 
so med dnevnim izkupičkom po
djetja našli bankovec za 100 EUR, 
za katerega sumijo, da je ponare
jen. Bankovec so policisti zasegli 
in poslali na ekspertizo. V kolikor 
se bo izkazalo, da je bankovec de
jansko ponarejen, po podana ka
zenska ovadba.

Druga vest
Policisti Policijske postaje Sežana 
so včeraj, 24. 2. 2009, v Sežani 
ustavili osebni avtomobil znamke 
Volkswagen Polo italijanskih regi
strskih tablic, s katerim so se vozili 
trije moški, državljani Moldavije. 
Na podlagi informacij in uteme
ljenega suma storitve kaznivega 
dejanja ponarejanja denanja po 
243. členu kazenskega zakonika, 
je bila na podlagi odredbe sodišča 
opravljena preiskava vozila. V pre
iskavi je bilo v vozilu najdenih 28 
ponarejenih bankovcev apoenske 
vrednosti 50 EUR, ki so bili zase
ženi. Osumljeni so bili pridržani 
in bodo s kazensko ovadbo prive
deni k preiskovalnemu sodniku. 
Ker naj bi se navedeni osumljenci 
na območju Slovenije zadrževali 
že nekaj dni pred prijetjem obsta
ja sum, da so ponarejene bankov
ce tudi vnovčevali, predvsem v 
različnih lokalih. Zato pozivamo 
občane, ki so v zadnjih dneh od 
sumljivih oseb sprejeli bankovce, 
predvsem apoenske vrednosti 50 
EUR, da se oglasijo v najbližji ban
čni ustanovi in preverijo pristnost 
teh bankovcev, oziroma se zlasijo 
na policijski postaji.

Kaj puščajo v avtu
Na policijsko postajo je občan 
sporočil, da je neznani storilec iz 
njegovega parkiranega osebnega 
avtomobila v marini, ukradel tri 
jakne in denarnico, v kateri je imel 
vse dokumente in 80 EUR. Polici
sti so sprejeli kazensko ovadbo.

Prezgodaj so zaprli
Ponoči so vlomih v gostinski lokal 
v Izoli. Neznani storilec je s silo 
vstopil skozi okno in iz blagajne 
ukradel izkupiček preteklega dne. 
Če bi prišel nekaj ur prej bi bilo še 
odprto. A očitno ni bil samo že
jen.

Še eden nepreviden
Preko noči je neznani storilec pri
stopil do parkiranega osebnega 
avtomobila znamke Mercedes A 
180, razbil steklo zadnjih vrat in 
iz notranjosti vozila ukradel tri 
poslovne torbe, v katerih je imel 
oškodovanec osebne dokumente 
in dokumente podjetja. Policisti 
so opravili ogled vozila in nadalju
jejo za zbiranjem obvestil.

Neki novi klinci
Ponoči so izolski policisti pridržali 
27 letnega Izolana. Ta je kot sopot
nik sedel na mopedu, katerega so 
ustavili policisti. Z voznikom so 
skušah opraviti postopek, a jih je 
sopotnik pri tem oviral. Do njih je 
prišel še en, 24 letni Izolan, ki je 
prav tako oviral policiste pri izva
janju postopka. Voznika so tako 
kaznovali za vožnjo v vinjenem 
stanju. Sopotnika so morah pri
držati, ker se ni umiril, tretji pa je 
med postopkom pobegnil, vendar 
ga poznajo in kazni ne bo ušel.

Recesija je kriva
Prometni policisti so zvečer na 
Bivju ustavili 23-letno voznico iz 
Izole. Pri kontroli so ugotovili, da 
je vozila pod vplivom alkohola, saj 
se rezultat odrejenega alkotesta 
pokazal 0,69 miligramov alkohola 
v litru izdihanega zraka. Voznica 
je bila pridržana. Kazen, ki bo sle
dila, pa bo toliko večja, saj je bilo 
ugotovljeno, da voznica nima ve
ljavnega vozniškega dovoljenja.

Statistika
V preteklem tednu so izolski po
licisti obravnavah dve prometni 
nesreči s pobegom. Oba povzroči
telja sta bila izsledena in zoper nji
ju sledi ukrep. Obravnavah smo še 
dve prometni nesreči z materialno 
škodo, pet poškodb vozil na par
kiriščih in trinajst kršitev javnega 
reda in miru. Dva kršitelja sta bila 
pridržana do iztreznitve.

Alko:
0.76, 0.51, 0.48, 0.45, 0.44 mg/l, 

v enem primeru je bilo zoper vo
znika bilo odrejeno pridržanje, 
v enem primeru pa je bil zaradi 
suma vožnje pod vplivom psiho- 
aktivnih snovi odrejen strokovni 
pregled.

MALI OGLASI

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

IŠČEMO
- Mlad par brez otrok in redno zapo
slitvijo išče v Izoli enosobno stano
vanje do 400 Eur. tel 051 623 877
- V zameno za skromno sobo vam 
ponujam pomoč pri vzdrževanju 
hiše in vrta. tel 040 224 077
- V Izoli iščem dvosobno stano
vanje velikosti do 45 m2 za dalj
še obdobje. Tel. 041 392 177
- Iščem garsonjero ah enosobno sta
novanje v Izoli. Tel. 040 340 005
- Družina išče dvosobno stanova
nje za daljše obdobje Tel. 040 224 
077
- Štiričlanska družina v Izoli IŠČE 
dvo ah dvo in pol sobno stanova
nje za daljše obdobje. Kontakt na 
tel. št.. 040 768 714
- Iščem garsonjero ali enosobno 
stanovanje v Izoli za daljši čas. 
Tel: 041 211-917
- Iščem eno ali dvosobno stano
vanje v Izoli za daljši čas. Tel: 
041 206-288
- Miren, mlad par nujno išče 
enosobno stanovanje v Izoli. Tel: 
041 435 207
- Štiričlanska družina z mirnim, 
prizadetim odraslim sinom, nuj
no išče dvosobno stanovanje v 
Izoli, tel.: 040 523 334
- Iščem stanovanj e-enosobno ali 
garsonjero v Izoli za daljše ob
dobje. tel 041 280 521 
ODDAMO
- Garsonjero v izolskem bloku za 
eno osebo, do 15. junija. Tel. 040 
614 823 (po 14. uri)
- V San Simonu oddam poslovni 
prostor llm2. tel 031 611 568 
PRODAMO
- Prodam dvosobno stanovanje v 
centru Izole, tel 070 872 901 ah 
05/ 6415 666
- Prodamo stanovanje v bloku v Livadah, 
zgrajenem 1. 1983. Stanovanje je v 1. 
nadstropju bloka, veliko je 75,34 m2 in 
obsega: hodnik, ločene sanitarije, kuhi
njo z jedilnico, 3 spalnice, klet in parkiri
šče pred blokom. Ogrevanje je centralno, 
ctv priključki urejeni, vpisano v zemljiš
ko knjigo in bremen prosto. Stanovanje 
prodajamo brez posrednikov, za ceno
195.000 euro. Tel.041 247 944

Vozila in plovila

- Prodam Citroen Xara letnik 2002, 
dobro ohranjen. Cena po dogovo
ru. tel 041 653 946
- Prodam odlično ohranjen Rena
ult Senic, letnik 1999, prevoženih
92.000 km, redno servisiran, cena 
4200 eurov. Tel: 031 667 492
- Prodam strešni prtljažnik za Golf 
3 in prtljažnik za Astro Caravan 
(vsak po 40 Eur). Tel 031 737 148
- Prodam Hyundai Santa-Fe, let
nik 2001, prevoženih 103.000 km. 
Dodatna oprema 4 alu platišča z 
zimskimi gumami, inox buli bar. 
Informacije na 041 / 600 159.

Delo

- Ponujam inštrukcije Matemati
ke, Fizike, Kemije in Angleščine za 
osnovnošolce in srednješolce. 
Tutorstvo pri pripravi na izpite in iz
delavi seminarskih nalog.
Tel: 041 345 634
- Zaposlim natakarja in več štu
dentov za strežbo v lokalu Istra, 
Tel.: 041 345 605
- Čistim, likam, starejšim ljudem, 
lx ah večkrat tedensko. Skuham 
tudi obrok hrane. Sem čista in ure
jena. 041 254 886
- Izkušen DJ vrti glasbo na raznih 
zabavah in obletnicah za srednjo 
generacijo tel 031 578 327

Razno

- Kompostiran kozji gnoj pro
dam . tel 040 342 200
- Imate morda na podstrešju star 
šivalni stroj na nožni pogon in 
ga ne potrebujete, mogoče ko
lovrat ali klopčiče volne raznih 
barv? tel.031 275 873
- VOKALNI KVINTET iz Izole išče 
pevca basista, smer Jazz in zabav
na glasba. Info Dean 040 740 760
- Prodam kotel za kuhanje žga
nja, malo rabljen in črpalko za 
vino »sceumi«, cena po dogovo
ru Tel 041 365 556 ah 05 641 36 
80
- Prodam tri kose novih, notra
njih, še zapakiranih vrat z okvir
ji, po polovični ceni Tel 041 613 
299
- PRODAM zelo malo rabljeno 
orodje za sobno telovadbo or- 
tibrek (kot sobno kolo) z meril
nikom časa telovadbe in pora
bljenih kalorij, za ceno 50 eur. 
Lokacija prevzema Izola-Šared. 
tel. 051/251-496
- Kupim kason kiper za Iveco 
Evrocargo. 041 544 687
- Podarim delujoč Philips barvni 
televizor 70cm, star 16 let. Tel: 031 
298 023.
- Prodam novo nadstropno poste
ljo (145xll6x75)z jogijem, spod
njo iz vlečno pisalno mizo ter pre- 
dalnikom.031 297 305
- Podarim dva mladiča nemškega 
ovčarja, tel 031 847 394

Izberite poklic,
kjer nikoli 
ne zmanjka 
dela!

Na Ljudski univerzi Koper 
se usposobite za

nudenje socialne 
oskrbe na domu.

S programom pričnemo že v 
začetku marca 2009.

Informacije: 05/ 612 80 00.



Snega je preveč, a ne povsod
Minil je teden dni zimskih počitnic. Eni so bili na snegu, ki ga je bilo 
celo preveč, drugi pa so se igrali na domačih zelenih poljanah in ob 
morju. Obojim pa je žal, da je počitnic konec. S snegom ali brez.

r>AEIo ZKVAKCeVALNIM!''ÙÌKEn^ 
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Kit grbavec je še vedno v našem morju
S Čeprav se je že zdelo, da je mladič kita grbavca, ki je pred več kot dvema 
| tednoma zašel v naš zaliv, le našel izhod na odprto morje, je bil v torek še 
| vedno v piranskem zalivu. Z njim pa tudi vse več fotografov in snemalcev, 
* čeprav iz društva Morigenos prosijo vse, naj se kitu ne približujejo preveč, 
§ saj je že zdaj zmeden in je njegovo preživetje vse bolj pod vprašajem.

Gušt,
vsak dan poln 
novih presenečenj.

Slane palačinke presenečenja, 
krompirjeva solata s slanino,

sojine pečenice na pečeni zelenjavi, 
fuži s škampi in tartufi

lignji na žaru s pečenimi bučkami in balzamičnim sirupom 
sladki tris presenečenja,

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz on/ 075953
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